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la publicitat ni dels articles aliens 
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la publicació, còpia o difusió de 
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es reserva el dret de tramitar 
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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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Podrà trobar el nostre diari distri-
buït en les següents poblacions:

CORNELLÀ DE LLOBREGAT 
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SANT JOAN DESPÍ 
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN 
MOLINS DE REI 
SANT VICENÇ DELS HORTS 
PALLEJÀ 
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
CASTELLDEFELS 
GAVÀ 
VILADECANS
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En www.lapremsadelbaix.es 
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La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat

Se traspasa 
RESTAURANTE-PIZZERÍA 

EN CoRNELLà. 

Local de 250m2 
700€/mes alquiler en 

funcionamiento.

Tel: 609 16 99 03

Distribuït a:

· Ajuntaments
· Mercats municipals
· Administracions de loteries
· Fleques
· Bencineres
· Centres comercials
· Botigues d'alimentació
· Fruiteries
· Cafeteries
· Bars
· Restaurants
· Estancs
· Resta de comerços    
de les principals zones    
comercials de cada    
població

ANUNCIA'T EN 
AQUEST DIARI 

des de 60€/mes
Telèfon:  615 87 33 44

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como empresa constructora de 
referencia, gracias a su alto grado de profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES

MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 

PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO
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Juny Entra en servei el nou Pont del Pratenc
Les obres han inclòs la construcció d’un nou viaducte sobre la nova llera del Llobregat, de 304 metres 
de longitud, que millora les connexions i la fluïdesa del trànsit en un entorn industrial i logístic

Convocatòria d'ajuts de 
menjador escolar 
al Baix Llobregat 2015-2016

Compte enrere per a la Fira 
de Sant Isidre de Viladecans

El Departament de Territori 
i Sostenibilitat Ha posat en 
servei, el nou vial que connecta 

la carretera B-250 (costat Aeroport) 
i el polígon Pratenc, amb un nou 
viaducte sobre la nova llera del 
riu Llobregat, al terme municipal 

del  Prat de Llobregat. Aquesta 
obra, que millora les connexions 
i la fluïdesa del trànsit en aquest 
entorn industrial i logístic, ha 
consistit en la construcció d’una 
via d’un quilòmetre de longitud i 
quatre carrils de circulació. El pont, 

la part més emblemàtica de l’obra, 
té una longitud de 304 metres i una 
amplada de prop de 30 metres.

El nou vial permet la connexió des 
de la rotonda el·líptica on conflueix 
la B-250, fins al carrer 100 del po-
lígon Pratenc. Aquest nou itinerari 
substituirà l’accés al polígon Pra-
tenc pel carrer F des de la Zona 
Franca, que quedarà anul·lat. El vial 
està format per dues calçades amb 
dos carrils de 3,5 metres cadascu-
na separades per una mitjana d’1 
metre. A més, a cada costat s’han 
format unes voreres de 3 metres, 
que permeten la circulació tant de 
bicicletes com vianants. El traçat es 
pot dividir en tres trams:

Nou viaducte sobre el 
Llobregat

En aquesta actuació, cal remarcar 
el viaducte sobre la nova llera del 
riu Llobregat, amb un disseny es-
tètic i estructural singular. És una 

estructura de tipus doble arc supe-
rior atirantat pel tauler, que es re-
colza sobre dos trípodes invertits, 
formats cadascun per dues piles 
dobles inclinades longitudinal-
ment i transversalment i una pila 
simple inclinada longitudinalment.

Les piles dobles s’obren suaument 
i recullen els dos arcs i el tauler de 
l’estructura i els arcs conflueixen 
en una peça d’unió central. El tau-
ler del pont té una longitud de 304 
metres amb una llum (tram) central 
de 150 metres de longitud i dues 
laterals de 77 metres, convertint-se 
en el tercer pont de Catalunya en 
llum i en l’arc  d’aquesta tipologia 
més gran del país.

Les obres, a càrrec de la Generalitat, 
es van iniciar l'any 2009 i han tingut 
un retard de dos anys per manca de 
finançament, fet que ha retardat el 
projecte més d'una vegada.

L'alcalde Carles Ruiz i el president 
de la Cooperativa Agrícola de 
Viladecans, Carles Faura, han 

signat el conveni de col·laboració 
perquè el 16 i 17 de maig la Fira de 
Sant Isidre sigui una realitat. Aquest, 
que ja és tota una tradició, marca 
l'inici del compte enrere per gaudir 
d'aquesta cita. El que va començar 
gairebé fa mig segle com una mostra 
de l’activitat agrícola s’ha convertit 

des de fa temps en un aparador de 
l’activitat econòmica i social de la 
ciutat. Un punt de trobada anual 
de la vida viladecanenca. Es tracta, 
però, d’una cita que, en cada edició, 
incorpora novetats entre les activitats 
que s’hi organitzen. Nous tallers, noves 
xerrades, nous espais comercials, un 
nou estand municipal... Tot perquè 
l’experiència de les persones que hi 
assisteixin sigui profitosa cada vegada.

El Consell Comarcal, després de 
consensuar els procediments 
i coordinar les diferents actua-

cions amb les regidories de serveis 
socials i educació dels ajuntaments i 
amb la Junta de directors/des del Baix 
Llobregat, ha aprovat les normatives 
per a la concessió d’ajuts de menja-
dor escolar i la convocatòria per al 

proper curs escolar. Els ajuts de men-
jador escolar s’adrecen a l’alumnat 
amb necessitats socioeconòmiques 
matriculat en centres escolars del 
Baix Llobregat sostinguts amb fons 
públics. Les sol·licituds es podran 
presentar en els centres educatius 
de la comarca, des del 27 d’abril i fins 
al dia 15 de maig de 2015.
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23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · e-mail: r.y.j.moreno@hotmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

La Infidelidad

Continua la polèmica 
amb les antenes de 
Vodafone en el barri 

Marianao de Sant Boi de 
Llobregat. La Plataforma 
de Marianao exigeix, en 
un comunicat, que l’equip 
de govern, integrat per 
PSC i ICV, “compleixi el 
compromís de desmantellar 
les antenes de Vodafone, 
que va ésser aprovat de 
manera unànime pel Ple 
municipal el passat 23 de 
març. Des d´aleshores, 
l´equip de govern ha 
adoptat una actitud tolerant 
i passiva de fets consumats. 
L'equip de govern no mostra 
una voluntat política per 
complir aquest acord.”

Suport d’ERC
Esquerra Republicana de 
Sant Boi de Llobregat ha 
anunciat el seu suport a la 
reivindicació de la Platafor-
ma a través del seu web on 
demana que “el govern de 
la ciutat actuï d'intermediari 
entre Vodafone, el titular 
de l'antena, i la comunitat 
de veïns, per desmantellar 
la infraestructura i buscar-
li una ubicació alternativa, 
així com la utilització d'un 
sistema menys lesiu per la 
salut pública, com reivindica 
la Plataforma, com diversos 
estudis assenyalen, i com 
ja s'està fent a diverses ciu-
tats europees”. Així mateix 
exposa que “el govern local 
té mesures de pressió per 

aconseguir que Vodafone es 
plantegi el diàleg, només cal 
voluntat política i aquesta 
sembla que hauria d'existir 
després de l'aprovació d'una 
moció que demanava el des-
ballestament de l'antena al 
Ple Municipal". I com a ac-
tuació més a mig termini, la 
formació republicana "con-

sidera que cal obrir el debat 
ciutadà i replantejar el Pla 
Especial d'Antenes com a 
punt de partida, amb la par-
ticipació i assessorament 
d'experts per a poder garan-
tir la bona cobertura de tele-
fonia a tota la ciutat, sense 
posar en perill la salut dels 
santboians i santboianes."

El consistori baixllobre-
gatí aportarà 3.000 
euros per ajudar a do-

nar resposta als efectes 
del terratrèmol del Nepal. 
Sant Boi se suma d'aquesta 
manera a la campanya 
d'emergència que ha posat 
en marxa el Fons Català de 
Cooperació al Desenvolu-
pament (FCCD). El govern 
nepalí ha declarat l'estat 
d’emergència a les zones 
afectades i ha demanat ajut 
internacional. L'Ajuntament 
col·laborarà econòmica-
ment amb el projecte Res-
posta als efectes del terra-

trèmol a Nepal , després que 
l’FCCD hagi fet una crida als 
ens locals i les institucions 
supramunicipals per sumar-
se al procés de reconstruc-
ció de les àrees del país 
afectades i donar suport a 
la població damnificada. 
L'objectiu de les campan-
yes d'emergència del Fons 
Català de Cooperació al 
Desenvolupament és la "re-
construcció postemergent", 
és a dir, acompanyar els 
esforços que el mateix país 
ha començat a dur a terme 
amb l'acompanyament de la 
cooperació internacional.

La bici va tornar a ser la 
gran protagonista de 
la tradicional passeja-

da que des de fa anys es 
realitza per primavera a la 
ciutat baixllobregatina. En 
l'activitat, que ha arribat ja 
a la seva vint-i-tresena edi-
ció, es van donar cita unes 
1.300 persones de totes les 
edats. Els participants van 

poder gaudir d'una passe-
jada sobre rodes tranquil·la 
que va recórrer 8 quilò-
metres, des del parc de la 
Marina fins a la platja de Vi-
ladecans. A més de lúdica i 
esportiva, l'activitat també 
va ser solidària, ja que va 
servir per recaptar més ali-
ments per a la campanya 
Viladecans Solidària.

ERC fa costat a les seves reivindicacions i demana que el “govern de la ciutat actuï 
d’intermediari per desmantellar la infraestructura i buscar-li una ubicació alternativa”

La Plataforma de Marianao 
exigeix que l’Ajuntament 
desmantelli les antenes

Unes 1.300 persones 
participen en la Passejada 
en Bicicleta de Viladecans

L'Ajuntament de Sant Boi 
col·labora amb les accions 
previstes pel FCCD

La vida de una pareja 
tiene su historia, sus 
crisis, sus distancias, sus 
etapas, sus encuentros.

¿Como empieza esa 
historia?, ¿En qué se 
fijo al verme?¿que 
despertó nuestras 
pasiones?, ¿que la/
lo hizo especial?.

A veces le pedimos 
al otro que nos com-
plete, que sean igua-
les, que pertenezcan 
a un mismo mundo, 
que nos exijan, que 
nos pongan un limite 
donde no podemos, 
que ordenen nues-
tra vida,  el complejo 
mundo de las relacio-
nes a veces tan sólido, 
otras tan frágiles.

La infidelidad ese 
gran temido agujero 
negro donde se po-
nen en juego el or-
gullo, la confianza, la 
autoestima.

Todo se detiene, casi 
sin lugar para pensar 
qué ha pasado, don-
de estamos, que nos 
preocupa , de qué 
huimos, qué perde-
mos y qué ganamos.

Alberto se siente des-
bordado por la pa-

ternidad, no lo habla 
, solo busca romper 
con lo que no pue-
de, Maria no aguanta 
que su suegra le da 
ordenes todo el día, 
se siente atrapada y 
otro la escucha, el le 
sonríe diferente y ella 
vuelve a sentir que es 
alguien....

Los hijos no entienden 
que su padre duerma 
siempre en el sofá , la 
vorágine y las exigen-
cias que nos rodean 
no ayudan demasiado 
a poder parar, sentir y 
encontrar una forma 
de estar juntos sin po-
ner en el otro lo que 
no le corresponde.

Somos seres de len-
guaje, hablemos has-
ta poder decirnos 
aquello que nos hace 
sentir especial a los 
ojos del otro. 

Diana Levit Iritz
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Compte enrere per a 
l'estrena del Pòdium 
Viladecans Joan Masgrau  
El 25 de juny es posarà en funcionament el nou equipament. 
La seva construcció ha costat 17,6 milions d'euros més IVA

Últimes setmanes 
de retocs abans de 
l'obertura del com-

plex Pòdium Viladecans 
Joan Masgrau, com ha 
estat batejada aquesta 
instal·lació de 14.600 m2 
de superfície. Un nou espai 
esportiu al parc de la Torre-
roja, que ja compta amb el 
camp de futbol, el Street 
Park i un entorn magnífic 
para gaudir del running.

L'edifici està dissenyat pels 
arquitectes Manel Brullet 
i Alfonso de Lluna, autors 
de l'Hospital del Mar de 
Barcelona i de l’Espai Cul-
tural Cèntric del Prat, entre 
d'altres. En el seu interior, 
l'equipament acull tres 
grans espais esportius: el 
pavelló, les sales de fitness i 
activitats i la zona d'aigües, 
amb piscina coberta i des-
coberta, que serà un com-
plement perfecte per a l'oci 
dels usuaris a l'estiu.

Pla econòmic

La instal·lació ha estat 
construïda per l'empresa 
Urbaser. El sistema triat 
de contractació per 
l'Ajuntament va ser apro-
vat pel Ple Municipal de 
febrer de 2010 i rep el 
nom de "col·laboració pú-
blic privada". L'empresa 
constructora realitza la 
inversió de 17,6 milions 
d'euros més IVA, que afron-
tarà l'Ajuntament, com a 
propietari, en els 17 anys 
posteriors a la seva posa-
da en funcionament. El pla 
econòmic financer traçat 
per l'equip de Govern per 
pagar la instal·lació reduirà 
substancialment els inte-
ressos. Dins d'aquest pla 
es contempla la venda de 
l'actual Pavelló del Centre, 
equipament situat en una 
zona urbanitzable i molt 
cèntrica de la ciutat. 

Una instal·lació per fer

Pòdium és un dels tres 
grans equipaments es-
portius que preveu el Pla 
Director d'Equipaments 
Esportius de Viladecans, 
per tal de garantir l'accés 
a tots els ciutadans en les 
mateixes condicions. L'altre 

en funcionament és Atrium 
Viladecans, ja ha complert 
gairebé 12 anys. Quedarà 
un per fer. Pòdium Vilade-
cans Joan Masgrau ve a 
substituir al Pavelló del 
Centre i a les piscines Joan 
Masgrau, situades abans al 
mateix lloc. El nou equipa-
ment pal·lia els importants 
dèficits que presentaven 
les dues instal·lacions ante-
riors. El Pavelló del Centre 
és clarament insuficient 
per què és petit i ofereix 
uns serveis limitats, i les 
piscines es van veure per-
judicades pel temporal de 
vent de gener de 2009. La 
piscina descoberta pre-
sentava, a més, importants 
problemes d'estanquitat 
(pèrdua de milers de litres 
d'aigua) i el seu manteni-
ment era insostenible. 

Centre-trenta activitats 
setmanals

Cada setmana, Pòdium 
Viladecans permetrà gau-
dir del gimnàs i la piscina 
durant més de 90 hores i 
oferirà fins a 130 sessions 
d’activitats dirigides -co-
reografiades, de tonifica-
ció, cardiovasculars, etc.. 
De fet, es podran impartir 
quatre classes en paral·lel, 
ja que hi ha dues sales 
d'activitats i una altra de 
ciclisme indoor, així com 
l'espai per a activitats de la 
piscina coberta. A més de 

l'ús ciutadà, la instal·lació 
acollirà a diferents clubs 
esportius de bàsquet, bàd-
minton, gimnàstica rítmica 
i voleibol, que realitzaran 
els entrenaments i partits 
dels seus equips. 

Més que una instal·lació 
esportiva

La instal·lació disposa d'un 
bar i altres espais comer-
cials que gestionen em-
preses privades. Un centre 
d'estètica, una ludoteca 
infantil i un espai per a fes-
tes estan en aquesta oferta, 
per atendre les necessitats 
de les persones usuàries 
d'aquest equipament, que 
se suma a l'oferta actual 
d'Atrium Viladecans .

Les ofertes de treball re-
querides, tant pel mateix 
equipament esportiu com 
pels serveis complemen-
taris que s'instal·lin, es 
gestionaran a través de la 
borsa d'ocupació del cen-
tre municipal Can Calderón. 
D'altra banda, també s'ha 
construït sota l'equipament 
el quart aparcament de ges-
tió pública de la ciutat, que 
compta amb 160 places de 
lloguer i en rotació.

Resposta a ERC

Des del departament de 
premsa de l’Ajuntament 
de Viladecans ens han fet 
arribar el seu punt de vista 

sobre la notícia publica-
da ahir al nostre digital en 
la que ERC de Viladecans 
criticava el sobreendeu-
tament del consistori que 
suposava la construcció 
d’aquest complex esportiu. 
Segons fonts municipals, 
es considera que "el nivell 
d'endeutament de Vilade-
cans és d'un 41,5%, un dels 
més baixos d'Espanya en 
ciutats de més de 50.000 
habitants, segons dades 
del Ministeri d'Hisenda. 
No es contempla en abso-
lut un escenari negatiu. 
El deute és perfectament 
assumible i no repercutirà 
massa en el total del deute 
municipal".D’altra banda, 
el consistori també ha vol-
gut donar la seva versió 
sobre l’afirmació d’ERC que 
considera que el rellança-
ment del Pla de Llevant 
persegueix “recaptar més 
impostos en concepte d'IBI 
i llicències d'obres per fer 
front al deute". En aquesta 
qüestió, fonts municipals 
argumenten que “el Pla de 
Llevant és un projecte de 
creixement urbanístic de 
Viladecans aprovat per pri-
mera vegada el 7 de març 
de 2006. Suposarà una in-
versió molt important per 
a la ciutat i l'Incasòl en un 
termini de temps que no 
té per què coincidir amb el 
procés d'amortització del 
nou equipament esportiu."

L’Ajuntament de Gavà  
millorarà diversos equipaments 
esportius, escolars i culturals
La inversió serà de 600.000 euros on cal destacar la 
renovació de la gespa del camp de futbol de can 
Tintorer, i s’adequarà la Zona Esportiva Diagonal, del Casal 
Municipal de Cultura American Lake i l’Espai Maragall.

L'Ajuntament de Castelldefels 
sol·licita a Hisenda la rebaixa 
del valor cadastral
En cas d’aprovar-se per part del Ministeri la proposta 
municipal, els nous valors reduïts entrarien en vigor l’1 de 
gener de 2016 i suposaria una rebaixa aproximada del 18%

L’Ajuntament de Castellde-
fels vol disminuir la pressió 
fiscal. Des del govern mu-

nicipal es considera que la si-
tuació econòmica dels comp-
tes municipals està sanejada 
i, per tant, és el moment de 
plantejar la reducció dels va-
lors cadastrals que implica 
una reducció directa d'alguns 
impostos, i que, indirectament 
, també afecta altres de caràc-
ter estatal o autonòmic.
Amb aquest objectiu l'alcalde, 
Manuel Reyes, ha dema-
nat oficialment al Ministeri 
d'Hisenda que rebaixi els va-
lors cadastrals dels béns im-
mobles de Castelldefels, el que 
incidiria en els impostos muni-
cipals com l'Impost sobre Béns 
Immobles (IBI) i en l'Impost 
sobre l'Increment de Valors 
dels Terrenys de Naturalesa 
Urbana, més conegut com a 
“plusvàlua municipal”. Però a 
més, la rebaixa també podria 
arribar a afectar altres impos-
tos, especialment a l'Impost 
sobre la Renda de les Persones 
Físiques (IRPF), l'Impost sobre 
Transmissions Patrimonials i 
Actes Jurídics Documentats, 
i l'Impost sobre Successions i 
Donacions. En cas d’aprovar-
se per part del Ministeri la 
proposta municipal, els nous 
valors reduïts entrarien en vi-
gor l'1 de gener del 2016.
El consistori municipal ha 
enviat la sol·licitud a la Direc-
ció General del Cadastre, en 
dependència del Ministeri 

d'Hisenda i Administracions 
Públiques, per a l'aplicació 
de coeficients reductors dels 
valors cadastrals dels béns 
immobles urbans de Caste-
lldefels per al 2016. Aquesta 
aplicació suposaria una dis-
minució necessària per in-
tentar ajustar els valors dels 
immobles de la ciutat.
L'Ajuntament pot sol·licitar 
aquesta rebaixa de coefi-
cients una vegada que han 
passat ja més de cinc anys 
des de l'última revisió ca-
dastral, i sempre que es po-
sen de manifest diferències 
substancials entre els valors 
de mercat i el que van servir 
de base per a la determinació 
dels valors cadastrals vigents.
L’alcalde assegura que 
aquesta mesura "suposa un 
pas més en la nostra voluntat 
de reduir la pressió que re-
ben els nostres veïns a través 
dels impostos. Sabem que 
aquestes mesures redueixen 
els ingressos del consistori, 
però hem demostrat que 
podem mantenir i incre-
mentar la qualitat de vida 
a la nostra ciutat abaixant 
els impostos, d’acord amb 
una bona gestió dels diners 
públics, els diners de tots". 
Per la seva banda, el regi-
dor d'Hisenda, Màxim Costa 
(AVVIC), ha assenyalat que 
"s'ha treballat molt per po-
der donar-li la volta a la si-
tuació econòmica que patia 
l'Ajuntament fa quatre anys. 

L’Ajuntament de Gavà 
destinarà un total de 
600.000 euros a la millora 

de les escoles i equipaments 
esportius gràcies al saldo 
positiu amb què va tancar el 
pressupost de 2014. El roma-
nent de tresoreria va ser de 
prop de cinc milions d'euros, 
però segons estableix la legis-
lació vigent, s’ha de destinar, 
en primer lloc, a assegurar el 
pagament a proveïdors en 
els terminis legals, i un cop 
completa aquesta condició, 
a retornar deute o fer inver-
sions financeres sostenibles. 
Aquestes inversions són les 
que s'han pogut dotar amb 
600.000 euros. Les diferents 
obres s’executaran a l'estiu 
sempre que sigui possible 
per tal de no interferir en 
l’activitat i funcionament ha-
bitual dels equipaments.

Actuacions
Un terç de la inversió muni-
cipal, és a dir 200.000 euros, 
es destinarà a la substitució 
total de la gespa artificial del 
camp de futbol de can Tinto-
rer, on també s’instal·laran 500 

seients a la graderia. A la ma-
teixa zona esportiva es reno-
varan totalment els vestidors 
de la piscina i es millorarà la 
instal·lació d’energia solar.

També s’intervindrà a la Zona 
Esportiva Diagonal, amb la 
renovació de la il·luminació i la 
millora dels vestidors del pave-
lló Jacme March.

Del total de la inversió prevista, 
230.000 es destinaran a millo-
res a les escoles públiques de 
Gavà. El pintat dels espais co-
muns, la renovació de lavabos, 
la substitució d’aigüeres, la re-
novació de façanes i jocs infan-
tils o l’adaptació de les sales de 
calderes seran les actuacions 
més comunes.

Finalment s’invertirà en la 
millora dels equipaments 
culturals. Al Casal Municipal 
de Cultura American Lake, es 
comprarà microfonia i es re-
posarà el material dels bucs 
d’assaig, mentre que a l’Espai 
Maragall, a banda de millorar 
els equips de so i d’il·luminació, 
s’adquirirà un projector digital 
per a la sala d’actes.
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

REGALO
En todos los aires acondicionados

Promoción válida  
a restar del precio indicado en nuestra web

DESCUENTO DE 100€

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1089€

30€/Mes
Pago al contado

990€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com
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FiraTapa Viladecans 
preveu aplegar, a cen-
tenars de persones en 

la primera de les activitats 
gastronòmiques organitza-
des aquest mes pel Gremi 
d’Hostaleria de Viladecans 
per posar en valor el pro-
ducte del Baix Llobregat, 
del seu Parc Agrari i dels 
productors d’aliments de 
la zona. A més, del 9 al 31 
de maig tindrà lloc la Ruta 
de la Tapa de Viladecans 
i, del 13 al 17 de maig, les 
Jornades Gastronòmiques, 
en el marc de la tradicional 
Fira de Sant Isidre. 

Sota l’eslògan ‘Tasta Vi-
ladecans’, les activitats les 
ha presentat aquest mig-
dia al centre de promoció 
econòmica Can Calderón 
el president del Gremi 
d’Hostaleria de Vilade-
cans, Domingo Morillas. A 
l’acte també han assistit 

l’alcalde Carles Ruiz i la re-
gidora de Comerç i Turisme, 
Carme Gimeno.

Morillas apunta que “la res-
tauració ha de fer de punta 
de llança del producte de 
proximitat, que no té només 
el valor de ser proper, sinó, i 
per sobre de tot, de tenir una 
gran qualitat, que aquells 
que estem acostumats a 
treballar-ho podem dir-ho 
amb coneixement de causa”. 
A més, s’ha mostrat content 
que “la iniciativa creix any 
rere any i enguany tindrem 
rècord de tapes participants”.

23 exquisides 
propostes 
culinàries
Un total de 23 establiments 
proposen cadascun d’ells una 
tapa de creació pròpia, lliga-
da a productes de proximitat, 
que es presentaran divendres 

al parc de la Marina en la 
5a edició de la jornada gas-
tronòmica FiraTapa. Les tapes 
participants les podran tastar 
1.200 persones que podran 
accedir-hi comprant un tiquet 
que inclou la degustació de 
cinc tapes, quatre begudes, 
dos postres i un cafè.

Les tapes també es podran 
tastar a cadascun dels esta-
bliments participants en la 
6a Ruta de la Tapa de Vilade-
cans, a un preu de tres euros 
conjuntament amb una be-
guda. Aquells que tastin nou 
tapes i segellin el Passaport 
de la Ruta a cada establiment 
podran participar en el sor-
teig d’un regal, a més de par-
ticipar en la votació popular 
per escollir la millor tapa.

La iniciativa, que sempre ha 
apostat per les noves tecno-
logies com a eina de difusió, 
promou enguany que les 

persones participants facin 
servir a través de les seves 
xarxes socials l’aplicació Pe-
riscope, per fer vídeos en 
directe per donar a conèixer 
com segueixen la Ruta.

Dels fideus a les 
flors, passant 
per la cuina 
intergeneracional
Per complementar aquestes 
propostes lúdiques, el Gre-
mi d’Hostaleria també orga-
nitza a l’edifici firal Cúbic les 
Jornades Gastronòmiques 
–en el marc de la 45a Fira de 
Sant Isidre– amb activitats 
adreçades a professionals 
del sector de l’hostaleria, o 
bé al públic en general. To-
tes elles amb els productes 
de proximitat com un dels 
ingredients bàsics. Així, s’hi 
fan una jam gastronòmica 
d’improvisació culinària per 

a cuiners (dijous 14 de maig, 
a les 18 h), una conferèn-
cia sobre la cuina amb flors 
comestibles (dissabte 16 
de maig, a les 18 h), un con-
curs de fer allioli (dissabte 
16, a les 12 h), un showcoo-
king de propostes culinàries 
multidisciplinars centrades 
en els fideus (diumenge 
17, a les 11 h) i una trobada 
d’improvisació gastronòmica 
en equips formats per gent 
gran i joves (diumenge 17, a 

les 18 h). Les inscripcions es 
poden realitzar a través del 
correu electrònic firadevi-
ladecans@expogestió.com.

L’alcalde Carles Ruiz ha vol-
gut destacar que “en mo-
ments de dificultats, el sector 
de l’hostaleria de Viladecans 
ha fet un esforç per buscar 
un valor afegit i, així, s’ha 
convertit en una peça més 
en la tasca que tenim de 
generar una marca de ciutat 
innovadora per a Viladecans”.

Viladecans es converteix 
en la capital comarcal de 
la gastronomia
El Gremi d’Hosteleria de Viladecans organitza el FiraTapa, del 9 
al 31 de maig tindrà lloc la Ruta de la Tapa de Viladecans,i del 
13 al 17 de maig les Jornades Gastronòmiques

SOCIETAT

La regidoria de Joven-
tut de l’Ajuntament de 
Sant Vicenç dels Horts 

i la Fundació Miquel Agustí 
han iniciat conjuntament 
un projecte de formació 
adreçada a joves aturats i 
centrada en la creació de 
noves varietats tradicionals 

de tomàquet. S’ha escollit 
plantar aquesta hortalis-
sa per la llarga tradició vi-
centina en el seu conreu, 
l’elevat valor sensorial i pel 
bon rendiment que pot su-
posar a mig i llarg termini. 
Els participants són joves 
d’entre 18 i 30 anys que 

formen part d’un procés de 
selecció coordinat conjun-
tament pels departaments 
de Joventut, Ocupació i la 
Fundació Miquel Agustí.

Parcel·la de mitja 
hectàrea
Per dur a terme aquest 

projecte de formació, co-
municació i recerca en 
agrobiodiversitat, el con-
sistori municipal posa a 
disposició de l’empresa 
encarregada una parcel·la 
agrícola de mitja hectàrea, 
ubicada al Parc Agrari de 
Sant Vicenç dels Horts.

Neix a Sant Vicenç dels Horts el projecte 
'Tomaliers' per a joves aturats
El projecte, coordinat per l’Ajuntament i la Fundació Miquel Agustí, fomenta la formació d’aquest col·lectiu 
mitjançant l’agricultura de proximitat centrada en la creació de noves varietats tradicionals de tomàquet
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La secció local d’ERC a Vi-
ladecans ha denunciat, a 
través d’un comunicat, 

el sobreendeutament que 
ha assumit el consistori mu-
nicipal governat pel PSC i 
ICV-EUiA per tal de construir 
el complex esportiu de la To-
rre Roja “Pòdium Viladecans” 
que obrirà portes aquest mes 
de juny, “si bé ja fa setmanes 
que el govern local en fa difu-
sió i ha programat jornades 
de portes obertes just abans 
de les eleccions municipals.”

La candidata republicana a 
les properes municipals, Bàr-
bara Lligadas, ha assegurat 
que “gràcies a una operació 
d’enginyeria financera que 
podríem considerar de nyap 
si tenim en compte l’interès 
públic, el consistori ha con-
tret un deute reconegut de 40 
milions d’euros amb Urbaser, 
l’empresa promotora propie-
tat de Florentino Pérez, que Vi-
ladecans haurà d’amortitzar a 
terminis fins al 2031.”

Un cost de més de 
20 milions d’euros

Segons els republicans, el 
cost de l’equipament ha 
estat de 21 milions d’euros 
invertits d’entrada per Ur-
baser, “però el cost real 
per a la ciutadania serà 
gairebé el doble”. Per a Lli-
gadas “aquesta realitat 
provocarà una tensió a les 
arques municipals molt for-
ta, ja que l’endeutament de 
l’Ajuntament creixerà d’una 
forma exponencial amb un 
perill real d’intervenció per 
insolvència a l’hora de pa-
gar les seves obligacions”. 
Un exemple el tenim amb 
el Parc esportiu Llobregat a 
Cornellà de Llobregat.

L’Ajuntament, segons ERC de 
Viladecans, ha hagut de recó-
rrer a Florentino Pérez, presi-
dent del Reial Madrid, perquè 
el límit legal d’endeutament 
d’una entitat local és del 

75% dels ingressos corrents. 
Actualment està al voltant 
del 40%. “Si assumís el deute 
dels 21 milions d’euros amb 
un crèdit bancari, molt més 
barat, superaria amb escreix 
aquest límit, impossibilitant 
l’operació de “màrqueting po-
líticoesportiu” que viu Vilade-
cans des de fa setmanes.”

Més Ingressos
ERC sospita, segons 
el comunicat, que el 
rellançament del Pla de 
Llevant amb 2.900 nous 
habitatges (500 més que 
en la proposta inicial de 
2007) persegueix en el fons 
recaptar més impostos en 
concepte d’IBI i llicències 
d’obres per fer front al deute 
generat amb la construcció 
del nou complex esportiu. 
Per a Bàrbara Lligadas 
“estem davant d’una 
situació molt greu, d’una 
banda, perquè veiem com 

s’està utilitzant aquesta 
inversió per acontentar a la 
ciutadania amb una intenció 
clarament electoralista, 
però especialment perquè 
s’està amagant informació 
i s’estan tensant d’una 
manera irresponsable els 
pressupostos dels futurs 
mandats municipals a curt, 
mitjà i llarg termini.”

En aquest sentit i en cas 
d’obtenir el suport suficient 

de l’electorat, ERC Viladecans 
s’ha compromès a promoure 
una auditoria sobre la 
construcció de “Pòdium 
Viladecans”: dels comptes, 
dels acords amb Urbaser i la 
possibilitat de rescindir-los, 
i de la possible relació amb 
l’aprovació del Pla de Llevant 
pel que fa a les empreses que 
intervenen, la propietat dels 
terrenys i les converses amb 
entitats financeres.

Lligadas ha conclòs que 
“si entrem amb força a 
l’Ajuntament canviarem tota 
aquesta política de trans-
parència zero a la que ens té 
acostumada el govern socia-
lista, amb la impassibilitat 
d'ICV-EUiA, que està endeu-
tant tota una generació de vi-
ladecanencs per construir un 
complex esportiu i, sobretot, 
per poder lluir-lo a les portes 
d’unes eleccions municipals.”

El Mercat Municipal del 
Centre compta, a par-
tir d’aquesta setmana, 

amb un nou espai destinat 
a la gastronomia. Es tracta 
del Foodieslab, una aula 
d'aprenentatge i formació 
que neix amb la vocació de 
ser un lloc dedicat a des-
cobrir l'art culinari des de 
tots els sentits, el plaer de 
menjar, i les tendències cu-
linàries que ens arriben des 
d'altres indrets. Al Foodies-
lab es programaran tallers 
i cursos de curta durada, 
alguns dels quals inclouen 
sopars i degustacions. 

L'espai va obrir les portes el 
passat mes d'abril amb un 
curs sobre la cuina d'ahir i 
l'actual, i continuarà fins al 
mes de juny amb una quin-
zena de tallers que inclouen 
des d’un dedicat als arrossos, 
al bacallà, l'elaboració de cer-
vesa o de vermuts i aperitius. 
Alguns dels tallers compta-
ran amb la participació de 
restauradors locals. L'aula 
està dotada amb un lloc de 
treball que incorpora una 

aigüera, i una gran taula on 
els fogons són els protago-
nistes, d'aquesta manera les 
sessions són més pròximes i 
es facilita la participació.

L'Ajuntament de Sant Joan 
Despí ha instal·lat aquesta 
cuina dins del mercat per 

dinamitzar aquest espai, 
i aprofitarà que obre to-
tes les tardes i dissabte al 
matí (l'únic dia que tanca 
és el dilluns) per fer els 
cursos. D'aquesta manera 
s'atraurà clientela nova in-
teressada a aprendre més 
sobre l'art culinari.

El departament de prem-
sa de la Regió Policial Me-
tropolitana Sud ha do-

nat a conèixer els índexs de 
delinqüència durant el 2014 
al Baix Llobregat, que forma 
part de la Regió Policial Me-
tropolitana Sud. Com a dada 
més significativa, el total de 
delictes i faltes penals du-
rant el passat any han baixat 
un 6.63% respecte al 2013.

“Un balanç molt positiu si 
tenim en compte que la co-
marca és molt heterogènia i 
amb un gran pes demogràfic. 
Al Baix Llobregat compren 
zones turístiques (Gavà o 
Castelldefels), importants po-
lígons industrials (Martorell, 
Viladecans, Cornellà o Sant 
Feliu), el Parc Agrari, l’Aeroport 
Barcelona-el Prat, zones 
d’oci (Famades de Cornellà-
L’Hospitalet), etc”, explica la 
comissària cap de la Regió Po-
licial Metropolitana Sud, Cristi-
na Manresa. A més, els resul-
tats assolits “es consoliden i es 
mantenen a la baixa en bona 
part per l’efectivitat de la poli-

cia autonòmica i perquè molts 
dels agents coneixen perfecta-
ment el territori.”

Les dades
Dintre de la tipologia dels de-
lictes hi ha dos grans grups, 
els de la seguretat personal i 
els de la seguretat col·lectiva.

Els primers es divideixen en 
delictes contra les perso-
nes (homicidi, temptativa 
d’homicidi, lesió, agressió 
sexual, violència domèstica, 
maltractament en l’àmbit 
de la llarg, etc) on ha pujat 
un 2,61% respecte al 2013. 
Mentre que els fets contra 
el patrimoni (robatori amb 
força, amb intimidació, furs, 
danys contra el patrimoni, 
estafa, robatori interior i fora 
del vehicle, etc) ha experi-
mentat un important des-
cens del 10,48%. En aquesta 
modalitat, cal destacar que 
els delictes per estafa ha pu-
jat un 50%, mentre que els 
atracaments a establiments 
ha baixa un 28,57%. També 
experimentat un retrocés els 

robatoris a l’interior del vehi-
cle amb un 41,41% i els roba-
toris de vehicles (-42,86%).

En els delictes en l’àmbit de 
la seguretat personal contra 
el patrimoni, el descens ha 
estat del 7,28% superant el 
global de l’RPMS que va ser 
del 4,69%. En aquest apar-
tat, els fets relacionats amb 
el trànsit (alcoholèmia, accés 
de velocitat, negativa a fer-
se les proves d’alcoholèmia) 
han baixat significativament 
un 20%. També ha disminuït 
els fets d’ordre públic (orga-
nitzacions criminals, desor-
dre públic, atemptat contra 
un agent de l’autoritat), amb 
un 22,67%. Al contrari, els 
delictes contra la salut públi-
ca (drogues) puja respecte al 
20913 un 30,08%.

Els republicans consideren que el rellançament per part de l’Ajuntament de Viladecans del Pla de Llevant amb 2.900 
nous habitatges podria perseguir recaptar més impostos en concepte d’IBI i llicències d’obres per fer front al deute

Important descens dels delictes en la seguretat personal 
contra el patrimoni (-10,48%), així com els de la seguretat 
col·lectiva d’ordre públic (-22,67%) i de trànsit (-20%), però 
pugen els delictes contra les persones (+2,61%), estafa 
(+50%) i els de salut pública (+30,08%)

El Foodieslab és una aula de formació i aprenentatge al voltant de 
la cuina, però també pretén dinamitzar tota mena d'experiències 
al voltant de l'art culinari, amb tallers-sopars, degustacions, etc

ERC denuncia el sobreendeutament municipal 
per construir el nou complex esportiu

Els fets delinqüencials al Baix 
Llobregat baixen un 6,63% el 2014

Nou espai gastronòmic al mercat del 
Centre de Sant Joan Despí
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25años
enCornellà

ALQUILER

NAVE INDUSTRIAL 
FRENTE SPLAU

SALIDA AUTOVÍA Y RONDA, 
400M2 / 200M2

1800 €/mes

BARCELONA

195.000€uros.

PLAÇA ESPANYA
GRAN PISO DE 105M2

4 HABITACIONES, 1 BAÑO, 
ASCENSOR, TERRAZA, VISTAS, 

SOL, MUY CÉNTRICO

GANGA CORNELLA
PISO CORNELLA PASEO FF.CC.   

PISO AMPLIO DE 75m2, 4 
HABITACIONES, CALEFACCION 

Y AIRE ACONDICIONADO, 
EXTERIOR SOLEADO CON 
VISTAS AL PASEO, A LAS 

MONTAÑAS, ETC.... 

60.000 €uros

CASA - Cornellà / Rambla

HOSPITALET
PUBILLA CASAS 

GANGA PISO DE 1 HABITACION BAJOS, 
BAÑO DUCHA REFORMADO, COCINA 

AMPLIA, EDIFICIO ASCENSOR. 

35.000€uros.

CORNELLA

CASA-CORNELLÀ CENTRO 
Cinema Bel

3 Plantas, 170m2 total, 
5 habitaciones, 3 baños, 

terraza, 2 salones
315.000€uros

CORNELLÀ - Zona EROSKI
SUPER-PISO

110m2, 4 habitaciones, 2 baños, una 
es suite, terrraza a nivel del salon, 
cocina amplia con sitio para mesa, 
piscina comintaria espectacular, pk, 
en la misma finca, sol todo el dia, 
zona privada con entrada cerrada.

350.000€uros

PISO SEMI-NUEVO PASEO FF.CC. 
ZONA DEPORTIVA, 60m2, 2 

HABITACIONES, EXTERIOR CON 2 
BALCONES, ZONA COMUNITARIA 

CON PISCINA, CALEFACCION 
Y AIRE ACONDICIONADO, 

ASCENSOR. 

175.000€uros

Casa de 2 plantas, 250m2, 
garaje, terraza solarium 

a nivel, gran salón 
comedor, con chimenéa 

399.000€uros.

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema
F25 NOX

42 €/mes

Turbotec Exclusive
VMW 255/4-7

45 €/mes

Cerastar comfort
ZWN-25-8-MFA

42 €/mes

Novanox
24/24F

39 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS BAJO NOX, Y DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com
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El Baix Llobregat decideix el 
futur dels seus ajuntaments
Més de 600.000 persones que resideixen a la nostra comarca 
estan cridades a votar a les Eleccions Municipals del pròxim 24 de maig

Amb la tradicional enganxa-
da de cartells, el passat 7 de 
maig es va donar el tret de 

sortida a la campanya electoral 
que es preveu molt intensa. Una 
cita amb la democràcia que tindrà 
lloc el pròxim 24 de maig, on unes 
600.000 persones de les més de 
800.000 que resideixen a la nostra 
comarca estan cridades a votar per 
escollir els nostres representants 
polítics als trenta ajuntaments que 
hi ha en el Baix Llobregat. 

Tots els partits que es presenten 
ja han posat en funcionament 
la seva maquinària electoral per 
atreure, primer de tot, l’interès 
del ciutadà o ciutadana per anar 
a votar i, després, aconseguir la 
seva confiança a les urnes. Cal 
recordar que gairebé 50% de la 
població amb dret a vot es van 
abstenir en les darreres eleccions 
municipals. És per això que tots 
els partits polítics han fet una cri-
da per lluitar contra l’abstenció. 

Tres aspectes centraran l’interès 
en aquests comicis. El primer serà 
saber si al Baix Llobregat es con-
tinuarà mantenint l’hegemonia 
del PSC i, per tant, si continuarà 
tenyint-se de color vermell gran 
part de la comarca. A les darreres 
Municipals del 2011 ja es va poder 
comprovar que la fortalesa socia-
lista va donar senyals de feblesa, i 
en poques poblacions va aconse-
guir la majoria absoluta. 

D’altra banda, en els darrers mesos 
han anat sorgint formacions de 
caràcter popular a l’aixopluc de 
Movem, Podem o Guanyem, que 
han irromput amb molta força en 
molts municipis. Uns partits que 
podrien tenir un paper decisiu en 
la configuració dels ajuntaments 
de la comarca. Un cas semblant 
serà el de Ciutadans, un grup po-
lític emergent en els darrers anys, 
i que les enquestes els hi dóna uns 
grans resultats. 

I el tercer serà el tema de la inde-
pendència de Catalunya. Aquestes 
eleccions municipals són, per al-
guns partits de tall nacionalista, un 
bon termòmetre per copsar a la co-
marca el sentiment independentis-
ta de cara a les pròximes eleccions 
autonòmiques que molts les han 
definit com a plebiscitàries. 

Radiografia política
El partit amb més nombre de vots a 
les darreres Eleccions Municipals va 
ser el Partit dels Socialistes de Cata-
lunya (PSC), amb 86.743 vots. Uns 
resultats que van donar als socialis-
tes un total 169 regidors guanyant 
en quinze dels 30 municipis baix-
llobregatins. Cornellà de Llobregat, 
amb Antonio Balmón al capdavant, 
o Sant Joan Despí, amb Antonio 
Poveda, van ser les victòries més 
significatives en aquells comicis 
que es van celebrar el 2011. Ciutats 
com Gavà, Viladecans, Sant Boi de 
Llobregat o Sant Esteve Sesrovires 

també van assolir la victòria però 
finalment van haver de pactar amb 
ICV-EUiA per assegurar-se l’alcaldia. 
Significatiu va ser poder governar 
a Molins de Rei (pacte amb CiU), 
Vallirana (pacte amb ERC i ICV) i 
Sant Just Desvern (pacte amb ERC 
i ICV). Mentrestant, a Abrera, Sant 
Andreu de la Barca o Esplugues de 
Llobregat han hagut de manar en 
minoria. L’altra cara de la moneda 
va ser la pèrdua de les alcaldies de 
Cervelló (CiU, ICV i PP), Sant Vicenç 
dels Horts (JuntsxSant Vicenç), Sant 
Feliu de Llobregat (ICV i CiU) o Cas-
telldefels (PP i CiU). Així doncs, du-
rant la campanya electoral, el PSC  
està treballant de valent per millo-
rar els resultats, sobretot, després 
de la ‘patacada’ que va patir en les 
passades eleccions europees.

D’altra banda, Convergència i Unió 
es va convertir en la segona força 
comarcal amb més vots a les elec-
cions dels 2011, on va obtenir un to-
tal de 47.610, és a dir, 115 regidors. 
La seva victòria més important va 
ser Martorell, on va recuperar el 
seu comandament de la mà de 
l’incombustible Salvador Esteve. 
L’actual president de la Diputació 
de Barcelona va anunciar que no es 
presentaria a la reelecció. Mantenir 
les alcaldies de Pallejà, Sant Climent 
de Llobregat i Cervelló serà un repte 
important per a la coalició naciona-
lista, així com vèncer a Molins de 
Rei, Collbató i Corbera on ha hagut 
de compartir mandat amb el PSC. 

Els ecosocialistes, tercera força 
política més votada als darrers co-
micis espera mantenir el seu feu 
històric del Prat de Llobregat, on 
governa des de l’any 82, i també 
l’alcaldia de Sant Feliu de Llobre-
gat. La Palma i Santa Coloma de 
Cervelló són dos municipis on es-
pera continuar governant. I per as-
solir tots aquests reptes, ICV-EUiA 
ha pactat una aliança amb el Mo-
viment d’Esquerres (MES), que va 
sorgir dels socialistes descontents 
que aposten per la independència 
i que van marxar del PSC. Així, a 
ciutats com Sant Boi de Llobregat, 
Molins de Rei, Castelldefels o Cer-
velló presenten llistes conjuntes.

Els populars, amb 73 regidors, són 
la quarta força a la comarca. Sen-
se cap dubte, el seu gran triomf a 
les darreres eleccions municipals 
va ser l’alcaldia de Castelldefels, 
però van obtenir també molts 
bons resultats a Gavà, Esplugues, 
Sant Boi i Cornellà de Llobregat 
on esperen mantenir-se i fins i tot 
millorar. Ho tindran complicat, 
ja que les darreres enquestes no 
són gens favorables al PP. 

Esquerra Republicana de Cata-
lunya, d’altra banda, espera que 
els resultats assolits en les passa-
des eleccions europees no siguin 
flor d’un dia. Els independen-
tistes tenen moltes esperances 
de recuperar el terreny perdut 
en els anteriors comicis on van 
aconseguir només 34 regidors i 

van quedar fora de molts consis-
toris com Cornellà, El Prat, Sant 
Boi, Sant Feliu, Sant Esteve Ses-
rovires, Castelldefels, Viladecans 
o Sant Joan Despí. Al contrari, 
Oriol Junqueras va ser capaç de 
guanyar a Sant Vicenç dels Horts 
amb una proposta integradora. 

Partits emergents
Formacions com Ciutadans (C’s) o 
les que formen diferents grups mi-
noritaris d’alternatives d’esquerres 
-que tenen diferents noms arreu 
dels municipis on es presenten- se-
ran tota una incògnita en aquestes 
pròximes eleccions municipals. Les 
enquestes els donen un nombre 
important de regidors a aquestes 
segones. No és el cas de Ciutadans, 
que es presenta de nou amb el rep-
te de ser un partit que pugui deci-
dir en la governabilitat de molts 
ajuntaments baixllobregatins i fins 
i tot donar la sorpresa en algun. 
Tothom coincideix que pot ser un 
dels grans triomfadors de la nit 
electoral del pròxim 24 de maig. 

Per últim, torna a presentar-se Pla-
taforma per Catalunya una vega-
da superats els problemes interns 
del partit. El repte serà aconseguir 
regidors als diferents municipis 
que ha presentat candidatura 
com ja va aconseguir l’any 2011 a 
Viladecans, Sant Andreu de la Bar-
ca, Sant Boi, Olesa de Montserrat, 
Esparreguera i Abrera.
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Tu decideixes...
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Mecánica, electricidad, 
plancha, pintura

y  neumáticos

Nuevas instalaciones con 

600m2 
a su disposición

PROMOCIÓN DE REAPERTURA

Cambio de aceite y filtro de aceite

10-40= 54€ / 5-30= 64€ / 5-40= 69€
Promoción válida para vehículos hasta 5L. Con 

filtro de aceite incluido (I.V.A. no incluido) 

● Sustitución de lunas ● Tramitación partes de compañía ● Precios ajustados 
● Rapidez en reparación ● Entrega y recogida de vehículos a convenir

20% de descuento 
en la sustitución de discos y pastillas

Para seguros a todo riesgo con 

franquicia 20% de descuento 

Promoción válida hasta final de año 2015

Pol. Industrial Molí dels Frares - Calle C nº 32 - 08620 - Sant Vicenç dels Horts
www.tallersmaber.com / Facebook: tallermaber / mail: tallersmaber@hotmail.com

647 738 356  -  936 768 430 

Entregamos los vehículos: ASPIRADOS, 
LIMPIOS Y LAVADOS

Vehículode Cortesía SIN CARGO

Dos detinguts per estafar a 
una víctima amb qui havien 
contactat per internet

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d'Esquadra de la Unitat 

d'Investigació de la comissa-
ria de Sant Feliu de Llobregat 
van detenir el passat dijous 
30 d'abril dos homes de 27 i 
31 anys, de nacionalitat ca-
merunesa i amb domicili des-
conegut, com a presumptes 
autors d'un delicte d'estafa.

Els fets van tenir lloc el passat 
dimecres 29 d'abril quan una 
dona de Cervelló va denun-
ciar als Mossos d'Esquadra un 
home al qual havia conegut 
prèviament a través d'una pà-
gina web de contactes i que li 
havia proposat el que ella con-
siderava una possible estafa. 
La denunciant va explicar com 
havia establert una amistat 
virtual amb un home el qual 
es feia passar per un empresa-
ri alemany amb un important 
poder adquisitiu. A poc a poc, 

es va anar guanyant la seva 
confiança fins a aconseguir 
successives transferències ban-
càries, amb l'excusa de poder 
fer transaccions comercials, fins 
a un total de 43.000 euros.

A més de l'estafa que su-
posaven les transaccions 
bancàries realitzades, el pre-
sumpte empresari va inten-
tar convèncer la dona que 
col·laborés en un negoci que 
havia de ser molt reendible per 
a ella i que consistia en guar-
dar-li una maleta que contenia 
un milió d'euros, que li lliura-
rien dos diplomàtics africans, 
fins que el moment que ell vin-
gués a reunir-se amb ella.

L'estafador va prometre-li que 
del contingut de la maleta ella 
podria cobrar l'import total 
de les transaccions realitzades 
fins al moment més un im-
portant percentatge i, a canvi, 

només li demanava que lliurés 
en metàl·lic una quantitat final 
6.000 € en efectiu a la persona 
que li donés la maleta, en con-
cepte de despeses de transport.

Per tot plegat, la dona va deci-
dir denunciar els fets als Mossos 
d'Esquadra. Amb la informació 
facilitada es va fer un dispositiu 
policial que va permetre dete-
nir els dos homes quan es feien 
passar per diplomàtics africans 
i portaven la maleta amb una 
caixa de seguretat, a l'interior 
de la qual hi havia els farcells 
de bitllets simulats per la 
quantitat d'un milió d'euros en 
metàl·lic, juntament amb tot el 
pack utilitzat per a fer l'estafa 
coneguda com bitllets tintats.

Aquesta estafa consisteix en 

fer creure a la víctima que li 
estan donant diners autèntics 
camuflats en forma de paper 
blanc. Els estafadors es posen 
guants i fiquen un tros de pa-
per blanc, de la mida d'un bit-
llet, en un pot amb un líquid. 
Després el treuen del líquid i el 
posen una estona embolcallat 
amb paper de plata perquè 
faci reacció. Al cap d'una es-
tona obren el paper i mostren 
el bitllet autèntic a la víctima 
perquè comprovi l'autenticitat.

Els dos detinguts tenen una 
àmplia mobilitat pel territori 
estatal i els consten antece-
dents per delictes d'estafa a 
Móstoles (Madrid) i Almeria. 
El jutjat en funcions de guàr-
dia va deixar en llibertat amb 
càrrecs als dos detinguts.

SUCESSOS

Els Mossos d'Esquadra els van detenir in 
fraganti quan intentaven enganyar una 
dona de Cervelló simulant portar una maleta 
amb prop d'un milió d'euros en metàl·lic

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de la unitat 

d’investigació de Gavà van 
detenir un home i una dona, 
de 21 i 33 anys, tots dos de 
nacionalitat colombiana, de 
veïnatge desconegut ell i 
de l’Hospitalet de Llobregat 
ella, com a presumptes 
autors d’un delicte de 
robatori amb força interior 
domicili en grau de 
temptativa a Viladecans.

Els fets van passar quan 
dos mossos, fora de servei, 
van observar com un home 
intentava entrar a la porteria 
d’un immoble molt proper a 
la comissaria de Viladecans 
fent ús d’un plàstic semi 
rígid, mentre la dona vigilava 
els voltants de l’edifici. 
Moments després, l’home va 
aconseguir forçar la porta tot 
just quan els dos mossos van 
acreditar-se com a policies i 
van intentar identificar-los.

Davant de la presència 
policial, l’home i la dona 
van marxar corrents però 

van ser aturats pels mossos 
sense que els donés temps 
a desfer-se de les eines que 
portaven per a cometre els 
robatoris.

Els detinguts portaven en el 
moment de la seva detenció 
un conjunt objectes emprats 
en el robatoris amb força, 
com són un plàstic semi 
rígid, una lot, un parell de 
mitjons i altres estris que 
també van ser comissats.

Els detinguts, amb dotze 
antecedents, van passar 
a disposició del jutjat 
d’instrucció en funcions de 
guàrdia, el qual va decretar 
la seva llibertat amb càrrecs.

Dos mossos fora de servei 
detenen un home i una dona 
quan robaven
Els detinguts ja havien forçat la porta d’entrada d’un 
domicili de Viladecans i es disposaven a robar en un 
domicili quan els mossos van intervenir.

OFERTAS EN PNEUMÁTICOS
¡Pregúntanos!
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MEDI AMBIENT

El Parc Agrari s'incorpora al 
programa escolar 'Coneguem 
els nostres parcs'
Està dirigit als alumnes del 6è curs 
d’educació primària de les escoles dels 
municipis de la província de Barcelona

El Parc Agrari del Baix Llo-
bregat  ha entrat a for-
mar part, des d’aquest 

curs escolar, del programa 
d'educació ambiental ‘Cone-
guem els nostres parcs’ que, 
des de l'any 1983, la Diputació 
de Barcelona ofereix, de for-
ma gratuïta, als alumnes del 
6è curs d'educació primària 
de les escoles dels municipis 
de la província de Barcelona.

Durant la visita al Parc Agrari 
del Baix Llobregat, els nois i  
noies tenen l'oportunitat de 
visitar l'exposició fotogràfica 
"Traç · Baix · Walk · 2015" rea-
litzada per alumnes de Belles 
Arts de la UB, instal·lada a 

l'espai d'interpretació de la 
Masia de Can Comas, seu de 
l'oficina del parc i del consor-
ci. L'exposició, vinculada al 
moviment Walking Art, mos-
tra com la percepció artística 
és també una forma de cop-
sar l'entorn natural, un dels 
objectius de la campanya. 
A més, realitzen un itinerari 
guiat per monitors ambien-
tals tot seguint el decurs del 
riu Llobregat on reben ex-
plicacions sobre conceptes 
generals d'espai natural i dels 
espais protegits de la Xarxa 
de Parcs Naturals. A més, els 
alumnes aprenen sobre els 
procediments i actituds que 
cal tenir en un espai natural. 

Els participants en el pro-
grama també realitzaran un 
treball de camp, tot observat 
i analitzant els valors especí-
fics del parc: els conreus, els 
sistemes de rec, el riu i el seus 
habitants, l'impacte de l'ús 
públic sobre l'espai protegit 
i l'estudi dels arbres a través 
d'un arborètum. Per tal de re-
tenir millor els coneixements, 

els alumnes poden apuntar 
totes les seves percepcions 
en una llibreta de camp, es-
pecialment dissenyada per a 
aquesta finalitat.Juncadella i 
Joaquim Rosal, entre d'altres) 
i que ha permès disminuir un 
63% el consum d'energia en 
les zones beneficiades, ja que 
la potència total instal·lada ha 
passat de 80 a 30 quilowatts.

El projecte Cornellà Natura vol dotar 
de més espais verds per a la ciutat
Es desenvoluparà des del programa Construint Consensos, un sistema de 
participació ciutadana sobre els temes de redisseny i millora de l’espai públic

El teixit urbà de Cornellà 
de L lobregat ha expe-
rimentat un gran canvi 

en els darrers vint anys, com 
a conseqüència del procés 
de transformació urbanís-
tica i productiva que ha 
viscut la ciutat baixllobre-
gatina. El consistori munici-
pal busca la modernització 
i la integració de la ciutat 
per adequar el municipi a 
la nova realitat. Això supo-
sa endegar actuacions en 
la línia de la potenciació i 
millora del patrimoni verd 

generat durant els darrers 
anys i el desenvolupa-
ment de noves actuacions 
que cerquin l’encaix de la 
natura en el municipi. En 
aquest sentit l’Ajuntament 
de Cornellà està treballant 
en l’elaboració del projec-
te Cornellà Natura, que té 
com a principals objectius 
la transformació cap a una 
ciutat verda des de la vo-
luntat de millora de l’espai 
públic i la cohesió de la ciu-
tat mitjançant eixos verds. 
Està previst que es comenci 

a implantar a partir de l’any 
vinent i s’estendrà en el 
temps, durant els pròxims 
deu anys, fins a aconseguir 
diversos anells de vegetació 
al voltant i a l’interior de la 
ciutat, que es convertiran 
en petits pulmons que re-
organitzaran l’espai fent-lo 
més habitable i sostenible.

Construint Consensos

Cornellà Natura es desen-
voluparà des del programa 
Construint Consensos amb 
un sistema de participa-

ció ciutadana sobre els te-
mes de redisseny i millora 
de l’espai públic, per tal 
d’incorporar-lo en el procés 
d’elaboració dels projectes.
Cornellà disposa de dife-
rents zones verdes, com 
són tres grans parcs —Can 
Mercader, Rosa Sensat i de 
la Infanta—, el riu Llobre-
gat i zones enjardinades a 
places i diferents indrets de 
la ciutat. La finalitat és que 
aquests espais estiguin in-
terconnectats i facin de la 
ciutat un lloc més amable. 

L'Aeroport de Barcelona-
el Prat ha posat en marxa 
avui una campanya de 

sensibilització de recollida 
d'envasos per tal de conscien-
ciar a tots aquells treballadors 
aeroportuaris que generen i 
manipulen aquests materials 
i fomentar el reciclatge entre 
els més de 100.000 usuaris 
que passen per l'Aeroport 
diàriament.Entre les actua-
cions previstes destaca el 
lliurament de 40 papereres 

de reciclatge d'envasos en els 
diferents locals de restaura-
ció de l'Aeroport, l'increment 
de compactadores de llau-
nes entre les terminals, o el 
muntatge d'una exposició 
a la terminal T1 coincidint 
amb el dia mundial del Medi 
Ambient, el pròxim 5 de juny.
Aquesta iniciativa durarà fins 
al desembre d'aquest any, 
mes en què es farà una valo-
ració i una anàlisi dels resul-
tats de la campanya.

L’Agència Catalana de 
l’Aigua (ACA) ha anunciat 
la licitació del contracte 

per a les obres de remodela-
ció i millora de la depuradora 
de Martorell. El pressupost 
de licitació és de 5,5 milions 
d’euros (IVA no inclòs) i el 
termini per presentar ofertes 
finalitza el 18 de maig. Un 
cop signat el contracte es dis-
posarà de 2 anys i 10 mesos 
per redactar el projecte cons-
tructiu, executar les obres i 
garantir l'explotació del sis-
tema de sanejament durant 
la redacció de la tramitació 
del projecte i obra, durant 
l'execució de les obres i du-
rant un any de la totalitat del 
sistema de sanejament. El 
projecte permetrà millorar la 
qualitat de l’aigua tractada i 
remodelar tant l’estructura 
civil de la planta com la seva 
instal·lació elèctrica.

La depuradora està situada 
al terme municipal al Polígon 
La Torre. Tracta les aigües re-
siduals de les poblacions de 
Martorell i Sant Esteve Ses-
rovires, així com les aigües 
residuals generades pels seus 

sectors industrials. El siste-
ma de sanejament associat 
comprèn al voltant d’uns 12 
quilòmetres de col·lectors per 
transportar les aigües resi-
duals fins a la planta.

Vint anys de vida

En una primera fase (1985) la 
depuradora es va construir 
amb un tractament biològic 
mitjançant fangs activats en 
modalitat de mitja càrrega. 
Es va dimensionar per un 
cabal de disseny de 28.800 
m3/dia en el tractament 
primari i 15.000 m3/dia en el 
tractament secundari.

Entre els anys 2002 i 2003 es 
van realitzar obres de remo-
delació encaminades a am-
pliar el nivell de tractament 
de l’aigua amb l’eliminació de 
nitrogen. En aquesta remode-
lació es van construir cambres 
anòxiques al reactor biolò-
gic i es va canviar el sistema 
d’aireació; el cabal de disseny 
corresponent al procés bio-
lògic es va redimensionar a 
10.500 m3/dia, donant servei 
a una població equivalent de 
61.250 habitants.

L'Aeroport de Barcelona-
el Prat posa en marxa una 
campanya de sensibilització 
de recollida d'envasos

L'ACA licita les obres 
de remodelació i millora 
de la depuradora 
de Martorell
El pressupostés de 5,5 milions d’euros i el 
termini per presentar ofertes finalitza el 
18 de maig, i un cop signat el contracte 
es disposarà d’un període de 2 anys 
i 10 mesos per a redactar el projecte 
constructiu, executar les obres i garantir 
l'explotació del sistema de sanejament
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ECONOMIA

L'Ajuntament de Sant Boi 
ofereix un nou espai de-
coworking a l'edifici 

d'oficines Sant Boi Centreser-
veis. L'espai té una superfície 
de 35 metres quadrats i permet 
allotjar quatre llocs de treball. 
El coworking és una alternativa 
per ubicar iniciatives empresa-
rials de forma més econòmica 
que els tradicionals despatxos i 
oficines, es tracta de compartir 

l'espai i així reduir costos.
Així, el servei ofereix taula d'ús 
privat, armari baix amb clau, 
cadira ergonòmica i cadira de 
visites, instal·lació elèctrica i 
d'il·luminació, climatització, 
instal·lació telefònica, Internet 
(amb cable) i wifi, i accés a l'edifici 
els set dies de la setmana, les 
24 hores del dia. D'altra banda, 
l'edifici disposa alarma contra ro-
batori i protecció contra incendis.

Serveis
Les empreses que s'instal·lin al nou 
espai de coworking gaudiran d'un 
seguit de serveis addicionals: neteja 
del mòdul en concret i neteja ge-
neral del centre, recepció a l'edifici 
(de dilluns a divendres laborables, 
de 8 a 20 hores), centraleta telefò-
nica (amb anotació de missatges), 
accés a sala de reunions (50 hores/

any gratuïtes), accés a auditori (10 
hores/any gratuïtes) i manteniment 
d'instal·lacions i equipaments co-
muns. Així, el servei ofereix tam-
bé taula d'ús privat, armari baix 
amb clau, cadira ergonòmica i 
cadira de visites, instal·lació elèc-
trica i d'il·luminació, climatització, 
instal·lació telefònica, Internet (amb 
cable) i wifi, i accés a l'edifici els set 

dies de la setmana, les 24 hores del 
dia. D'altra banda, l'edifici disposa 
alarma contra robatori i protecció 
contra incendis.
El cost del servei té una bonifica-
ció durant el primer any (99 euros 
al mes) sempre que es mantingui 
el contracte durant 12 mesos. A 
partir del segon any el cost serà 
de 110 euros al mes.

La Comissió territorial 
d’urbanisme de l’Àmbit Me-
tropolità de Barcelona (AMB) 

ha aprovat inicialment avui el Pla 
director urbanístic (PDU) d’àmbits 
d’activitat econòmica del delta del 
Llobregat, que pròximament se sot-
metrà a informació pública. Aquest 
Pla forma part dels 13 PDU de caràc-
ter estratègic que impulsa el Depar-
tament de Territori i Sostenibilitat 
amb la voluntat de contribuir a la 
reactivació econòmica mitjançant 
les eines del planejament urbanístic.

De fet, la redacció d’aquest 
PDU es desprèn del protocol de 
col·laboració que van signar l’any 
2013 el Govern català i els municipis 
de Cornellà de Llobregat, Sant Boi 
de Llobregat, Viladecans i Gavà per 
al desenvolupament econòmic i la 
cohesió social en aquesta àrea.

Així, el PDU centra el seu estudi en 
les vores del parc agrari del delta, 
amb la voluntat d’identificar peces 
de sòl que encara no s’hagin desen-
volupat. Els objectius són, en primer 
lloc, identificar les zones on es pot 
implantar nova activitat econò-
mica dins la franja situada entre 

l’autopista C-32 i la carretera C-245, 
així com a l’entorn de l’autovia C-31 
i de la franja litoral. Es tracta de te-
rrenys situats als municipis de Gavà, 
Viladecans i Sant Boi de Llobregat.

El segon objectiu és resoldre la 
classificació urbanística de la resta 
de terrenys per evitar futures ex-
pectatives d’urbanització i poder 
així ampliar el parc agrari i preser-
var els valors naturals del delta.

Cinc nous sectors d’activitats

Com a resultat, l’àmbit d’estudi del 
PDU abasta cinc àmbits de 702 ha 
totals de superfície, a dins dels quals 
s’han delimitat altres cinc sectors 
d’activitat econòmica que ocuparan 
162 ha. El Pla dóna directrius per-
què la resta dels terrenys, 540 ha, es 
destinin a ampliar el parc agrari i els 
espais naturals del delta, desclassifi-
cant-los quan sigui necessari.

Els cinc sectors d’activitat 
econòmica proposats són els 
següents:

1.  Sector Joncs (Gavà):  situat a 
l’entorn del nus d’accés al nucli 
urbà, en la intersecció entre la carre-
tera BV-2041 de Gavà a Begues i la 

C-32. L’objectiu és donar continuïtat 
a la franja de sòls d’activitat econò-
mica amb els que limita al sud-oest 
i al nord-est. El PDU proposa com a 
usos predominants l’industrial, lo-
gístic, terciari i d’oficines, gestionats 
de forma conjunta amb parcs em-
presarials. La superfície del sector 
és de 756.467 m2, amb 350.000 m2 
de sostre previstos.

2.  Sector Can Sabadell (Viladecans): 
es troba a l’oest de l’aeroport de Bar-
celona, a l’entorn de la riera de Sant 
Climent. El PDU preveu la implanta-
ció d’un sector d’activitat econòmica 
vinculat, tant per la seva posició com 
pels usos previstos, al sistema aero-
portuari adjacent, amb usos terciaris 
i d’oficines. El Pla posa èmfasi en la 
seva integració paisatgística en un 
entorn sensible amb sòls agrícoles 
inclosos en el parc agrari del Baix 
Llobregat i també en el PEIN/Xarxa 
Natura 2000 del delta del Llobregat. 
Amb una superfície total del sector 
de 257.671 m2, es preveu una edifi-
cabilitat de 180.000 m2 de sostre.

3.  Sector Serral Llarg (Viladecans): a 
l’extrem sud del terme municipal, a 
ambdues bandes de l’autovia C-31. 

En aquest cas, es preveuen usos ho-
telers, turístics i esportius, també amb 
especial cura en la seva integració 
paisatgística, atesa la proximitat de 
sòls agrícoles, de l’entorn de l’estany 
de la Murta i de les pinedes existents 
en la franja paral·lela al front marítim. 
Amb una superfície de 277.883 m2 
per tot aquest sector, l’edificabilitat 
serà de 50.000m2 de sostre.

4.  Sector Llevant (Sant Boi de Llo-
bregat): situat a l’est del nucli de 
Sant Boi, l’objectiu principal per 
a aquest sector és completar els 
límits de la trama urbana. Així, el 
PDU aposta per una àrea residen-
cial a l’extrem nord, en continuïtat 
a la prevista a l’altra banda del 
carrer Bonaventura Calopa, amb 
un total de 326 habitatges. També 
delimita dues peces autònomes 
destinades a l’activitat hotelera i 
econòmica, sobretot comercial. 
En conjunt, aquest sector abasta 
una superfície de 139.319 m2 i 
tindrà 59.382 m2 de sostre.

5.  Sector antic híper (Sant Boi 
de Llobregat): es troba a l’extrem 
sud del terme municipal, al cos-
tat del recinte de Mercabarna-

flor i de l’aeroport de Barcelona. 
Atesa la seva bona accessibilitat 
viària des de la carretera B-204 i 
l’activitat preexistent des de fa 
temps, el Pla dedica aquest sec-
tor a usos industrials, logístics, 
terciaris i d’oficines de suport al 
sistema aeroportuari. Així, amb 
una superfície de 134.960 m2, 
tindrà 60.000 m2 de sostre.

Preservació dels espais naturals

A banda de les 162 hectàrees desti-
nades a acollir noves activitats que di-
namitzin el desenvolupament econò-
mic dels tres municipis implicats, el 
Pla consagra altres 540 ha com a sòls 
lliures que contribueixin a enriquir el 
parc agrari i el delta del Llobregat.

Per aconseguir-ho, enumera una 
sèrie d’actuacions directes en sòl 
no urbanitzable, tot classificant 
peces com a sòl rústic o sistema 
general d’espais lliures de parc 
forestal. Igualment, defineix tot 
un seguit de directrius a les quals 
s’hauran d’adaptar obligatòria-
ment els planejaments municipals 
(disposició d’edificacions i ocupa-
cions màximes, per exemple).

L’Ajuntament de Sant 
Boi ofereix un nou 
espai de coworking
És una alternativa per ubicar iniciatives 
empresarials de forma més econòmica

Aprovat inicialment 
el Pla director urbanístic 
del delta del Llobregat
El PDU abasta cinc àmbits discontinus de 702 ha 
situats als municipis de Gavà, Viladecans i Sant 
Boi de Llobregat, preveu la implantació de cinc 
sectors d’activitat econòmica supramunicipal, amb 
una superfície total de 162 ha, i 540 ha de sòls no 
urbanitzables i desclassifica sòls que el Pla General 
Metropolità (PGM) preveia urbanitzar i els destina a 
ampliar el parc agrari del delta i els seus espais naturals
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Cornellà baixa els índexs delinqüencials  
un 13,5% en els darrers tres anys
Els fets van disminuir un 3,9% el 2014, però van pujar els robatoris amb força en domicili (34,7%)

Cornellà de Llobregat és el munici-
pi amb més habitants del Baix Llo-
bregat. Actualment, hi viuen més 

de 86.000 persones segons l’Institut 
d’Estadística de Catalunya (IDESCAT). 
A més, compta amb una important 
riquesa comercial, industrial i agrària 
que el fan ser un dels municipis de 
més pes de la comarca gràcies a la 
seva gran activitat diària en aquests 
diferents sectors. La ciutat també és 
la porta d’entrada i de sortida de la 
capital catalana i del Baix Llobregat. 
Aquestes circumstàncies podrien ser 
elements afavoridors perquè els fets 
delinqüèncials poguessin representar 
un problema real d’inseguretat ciuta-
dana. Més lluny de la realitat.

L’Àrea Bàsica Policial de Mossos 
d’Esquadra de Cornellà de Llobregat, 
que ofereix servei també a Sant Joan 
Despí, ha donat a conèixer les dades 
dels delictes i faltes comeses durant 
els darrers anys així com el balanç del 
2014. Com a dada destacada cal assen-
yalar que en els darrers tres anys –des 
del 2011 i fins el 2014- el descens ha 
estat del 13,5% del total de fets. Con-
cretament, el 2014, la disminució dels 
fets coneguts ha estat del 3,9%. Segons 
l’inspector- Ramon Chado, cap de l’ABP, 
considera que “per la dimensió del mu-
nicipi, Cornellà és una ciutat segura. 
Estem molt contents de les dades que 
s’ha aconseguit, ja que per tercer any 
consecutiu baixen els fets delinqüèn-
cials i s’acumula gairebé un 14%”.  Per a 
Chao hi ha molts factors que expliquen 
la baixada continuada, entre altres “la 

col·laboració amb la Guàrdia Urbana, 
Policia Nacional, amb la ciutadania, 
molta presència als espais public com-
partits entre cossos, la prevenció del 
delicte, la detenció de multireincident 
o el treball a les escoles, etc.”

Altres dades
La tipologia delictiva més freqüent 
a Cornellà és el robatori amb força a 
l’interior del vehicle, on el 2014 va expe-
rimentar un retrocés del 9,7% respecte 
al 2013, juntament amb els furs (comer-
ços sense violèn-
cia ni força). Les 
detencions van 
baixar un 13,5% 
mentre que la re-
solució dels casos 
es va mantenir 
(34%).  “La mitjana de fets mensuals va 
ser de 437 fets, és a dir, 17 menys al mes 
que el 2013. A més hem baixat un 4,8% 
els delictes i un 3,% les faltes”, explica 
Chao. Altres dades destacables és el 
descens de robatoris violents (-13,8%), 
“una tipologia 
que crea molta 
inseguretat”.
Però tot no són 
dades positives. 
El robatori amb 
força en domicili 
ha pujat un 34,7% 
-amb un total de casos 41 més a l’any-. 
Chao assegura que “és difícil treballar 
amb dades sempre negatives. Això va 
ser com a conseqüència d’un repunt 
que vam patir a l’agost i setembre, però 

posteriorment es va normalitzar grà-
cies amb els operatius conjunts amb 
altres cossos policials. Una xifra molt 
semblant al de la resta del territori i 
que estem treballant intensament.”

Prevenció
Una de les eines per minimitzar la de-
linqüència a la ciutat és la prevenció 
a través de campanyes dirigides als 
col·lectius més vulnerables (gent gran, 
infants i adolescents, empresaris, co-
merciants, etc). Els Mossos d’Esquadra 

han dedicat en els da-
rrers anys moltes hores 
a treballar-hi per fer de 
Cornellà una ciutat més 
segura. “Els diferents 
Programes Operatius 
Específics (POE) com 

el d’habitatge, comerç, empreses, oci, 
entre d’altres, ens permet un major 
grau d’efectivitat en la prevenció dels 
delictes. A més, a través de l’Oficina de 
Relacions amb la Comunitat, estem 
fent formació i xerrades de consells de 

seguretat. Expliquem 
com funcionem no-
saltres i la Guàrdia Ur-
bana, donem consells 
de seguretat a la gent 
gran, parlem de les 
noves tecnologies te-
lefòniques als escolars”. 

D’altra banda, la relació entre cossos 
policials “és molt bona. Cada quinze 
dies formen les meses de coordina-
ció operativa amb la Guàrdia Urba-
na i s’estableixen els dispositius de 

manera conjunta. També estem amb 
contacte amb la Policia Nacional on la 
comunicació és constant.”

Barris
Chao considera que Cornellà de Llo-
bregat no té barris conflictius com 
molta gent podria pensar. L’arribada 
i concentració de l’emigració a deter-
minades zones del municipi no ha fet 
incrementar la inseguretat. “A Sant Il-
defons duem a terme un pla integral 
que funciona perfectament i per tant, 
no hi ha cap tipus de relació entre la 
delinqüència i la emigració”. D’altra 
banda, a la zona Famades “en els da-
rrers quatre anys no s’ha produït cap 
tipus d’incident greu. Sí que hi ha ha-
gut baralles amb lesions lleus, però 
el dispositiu que fem és molt intens i 
coordinat amb diferents cossos poli-
cials també de L’Hospitalet. A més, la 
temporalitat de les discoteques afa-
voreix la disminució dels conflictes”.

Un altres dels ‘punts calents’ és la 
zona del barri Riera i Almeda. La 
conflictivitat augmenta quan hi ha 
partit a l’Estadi de l’RCD Espanyol, 
o al centre comercial Splau en èpo-
ques determinades de l’any (festes 
nadalenques, rebaixes). “La meva 
responsabilitat és les conseqüència 
que té amb el veïnat. Actualment hi 
ha un coordinador de seguretat a 
Sant Feliu que té aquesta responsa-
bilitat en dies de partit. Això sí, quan 
coincideix un partit amb l’obertura 
del centre comercial és un caos que 
treballem per buscar la solució”.

Decens de les                 
detencions (-13,5%), 
així com els delictes 
(-4,8%) i faltes (-3%)

La prevenció  entre 
els col·lectius més             

vulnerables permet   
millorar la seguretat

ALBERTO VILLALOBOS, 
Representante mobiliario

“Sí, considero que Cornellà 
és una ciutat relativament 
segura. No tinc la percepció 
d’inseguretat, tot i que con-
sidero que algunes vegades 
manca la presència de més 
d’efectius policials en el barri 
Riera, sobre tot, quan juga 
el primer equip de l’RCD 
Espanyol. Abans i després 
del partit es produeixen inci-
dents que amb més policies 
podrien solucionar-se”.

ARTURO LÓPEZ,    
Ingeniero industrial

“El general creo que la ciu-
dad no tiene problemas de 
seguridad. Mí percepción 
es que  de vive tranquilo y 
en mí entorno no hay na-
die que diga lo contrario. 
Quizás uno de los aspec-
tos a mejorar en el futuro 
es que hay determinadas 
zonas de la ciudad que se 
han convertido en guetos 
y se hace complicado po-
der acceder”.

ALBERT CODINA,    
Estudiant d’econòmiques

“Penso que a vegades caldria 
una mica més d’actuació po-
licial quan es juga un partit 
de l’Espanyol, ja que molts 
cop passen situacions de 
perill al barri Riera. A més, 
caldria una mica més de ra-
pidesa en la resolució de la 
Guàrdia Urbana i Mossos, ja 
que quan succeeix algun fet 
al carrer o en algun domicili 
triguen molt a venir, i quan 
arriben ja ha passat”.

JOSÉ FERNÁNDEZ,    
Jubilado

“Vivo con mí mujer y nos 
sentimos muy seguros. So-
mos conscientes que por 
edad somos objetivo de los 
delincuentes, esfadores y 
ladrones pero a través de 
entidades en las que esta-
mos asociados nos informan 
de los que debemos hacer. 
Pienso que la policía tam-
bién tendría que hacer cosas 
a nivel de asociaciones de 
vecinos para informar”.

MARTA LÓPEZ,    
Comerciante

“Estoy contenta por el trabajo 
que está desarrollando tanto 
la Guardia Urbana como 
los Mossos d’Esquadra en 
nuestra actividad ya que mi 
negocio está protegido de 
delincuentes. Sin embargo, 
una de las cosas que había 
que mejorar es el trabajo 
de prevención y campañas 
para que el pequeño 
comercio tenga suficiente 
información”.

MANEL RODRÍGUEZ,    
Electricista

“No tinc sensació que vagi 
pel carrer i estigui en perill de 
ser objecte d’un furt o anar a 
la nit pels carrers del munici-
pi i em trobi insegur. Penso 
que en termes generals Cor-
nellà és una ciutat segura, 
tot i que moltes vegades fa 
la sensació que la presèn-
cia policial és poca. No veig 
gaires cotxes de la Urbana ni 
dels Mossos d’Esquadra o de 
la Policia Nacional”.

Considera que Cornellà de Llobregat és una ciutat segura?

Operació 
de trànsit
Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de l’Àrea Re-
gional de Trànsit de la Re-
gió Policial Metropolitana 
Sud van fer la matinada 
del diumenge 19 d’abril 
un macrocontrol, al punt 
quilomètric 610.1 de l’A2, 
al terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, 
que es va saldar amb un 
balanç de 372 proves re-
alitzades, de les quals cin-
quanta-un van donar po-
sitiu, quaranta-quatre en 
alcohol i set en drogues.

  Dispositiu

En el dispositiu de trànsit 
realitzat per la policia au-
tonòmica van participar un 
total de trenta-un agents 
de l’Àrea Regional de Tràn-
sit de la Regió Policial Me-
tropolitana Sud (RPMS) 
juntament amb un equip 
de l’Àrea de Recursos Ope-
ratius (ARRO) de la mateixa 
regió, els quals van tallar 
aquesta via ràpida amb 
totes les garanties de segu-
retat per als usuaris i els po-
licies que hi participaven.

Tots els vehicles que circu-
laven en sentit Lleida per 
l’A-2 van ser desviats obli-
gatòriament cap al punt 
de control on es realitza-
ven les proves de detecció 
d’alcohol i/ o drogues.

SEGURETAT
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La Masia de Can Comas, 
centre d'informació i gestió 
del Parc Agrari del Baix Llo-

bregat, al Prat de Llobregat, pre-
senta l'exposició "El món agrari a 
les terres de parla catalana", pro-
moguda per la Coordinadora de 
Centres d'Estudis de Parla Cata-
lana, l'Institut Ramon Muntaner 
i la Fundació del Món Rural, a 
partir d'una selecció de fotogra-
fies recollides en el conjunt de 
territoris lingüístics catalans.

La mostra, articulada en àmbits 
com els paisatges, els conreus, 
la ramaderia, l'home, la dona 
i la terra, el treball, les formes 

de vida i present i futur, és un 
compendi ordenat, documen-
tat i argumentat d'una acurada 
selecció de les 4.000 fotografies 
recollides en el territori i té la 
voluntat de difondre una per-
cepció àmplia i generalitzada 
del món agrari a les terres de 
parla catalana. Fotografia a 
fotografia es dibuixa una me-
mòria dels paisatges sempre 
canviants, dels conreus i del 
bestiar que ha anat ocupant les 
nostres terres segons les neces-
sitats, les demandes del mer-
cat i la rendibilitat econòmica; 
memòria rescatada, també, 

dels sistemes, coneixements i 
tècniques que homes i dones 
han aplicat al conreu de la te-
rra, de les formes de posseir-la, 
d'organitzar-se, de viure. 

Aquesta exposició pretén sen-
sibilitzar la societat a partir de 
la fotografia i de la realitat vis-
cuda i fer entendre que el futur 
del sector agrari és responsa-
bilitat de tota la societat, una 
necessitat inherent dels països 
avançats de ser curosos amb el 
territori i la gent que hi treba-
lla. La mostra es pot visitar de 
dilluns a divendres, de 9 a 18h 
fins al 31 de desembre de 2015.

Coincidint amb la Diada de 
Sant Jordi, l’Ajuntament de 
Sant Vicenç dels Horts va 

presentar un seguit d’activitats 
adreçades amb l’objectiu 
d’impulsar el foment de la 
lectura entre la ciutadania del 
municipi baixllobregatí. Una 
iniciativa que s’emmarca dins 
de la campanya M’agrada 
llegir!. Aquesta s’insereix en el 
Pla Comunitari d’Impuls a la 
Lectura, engegat pels Serveis 
Educatius Baix Llobregat 6, la 
Biblioteca Municipal Les Voltes i 
l’Ajuntament. En línies generals, 
el pla busca consolidar les 
activitats de foment de la 
lectura educativa i ampliar-les 
a més segments de la població 
vicentina, entre altres objectius.

Iniciatives

Es posarà en funcionament un 
portal web de la campanya que 
servirà per recollir totes les infor-
macions i activitats que es vagin 
duent a terme. També es crearà 
un simposi sobre ciutat i lectura 
als voltants de la Festa Major, es 
promouran activitats de lectura 
en família amb laboratoris a la 
Biblioteca Municipal Les Voltes i 
s’impulsarà un taller de formació 
per aprendre a explicar contes, 
entre altres activitats.

Més de la meitat de la 
població no llegeix

Les accions presentades avui 
han sorgit després de la valora-
ció i l’anàlisi d’una enquesta so-
bre hàbits de lectura realitzada 
a més de 400 persones majors 
de 12 anys del municipi. Un dels 

reptes és promoure la lectura 
entre les persones que no llegei-
xen habitualment, ja que l’estudi 
destaca que el 54,07% dels en-
questats no llegeix mai o gaire-
bé mai, mentre que el 15,06% 
llegeixen amb molta freqüència 
durant la setmana.

També es posa de manifest que 
entre la ciutadania del municipi 
hi ha una introducció molt desta-
cada dels dispositius digitals de 
lectura: el 38,27% de persones 
enquestades utilitzen suports 
d’aquest tipus, malgrat que ma-

joritàriament es continua llegint 
molt més en paper.

Finalment, el 44% de la població 
llegeix indistintament en català 
i castellà. I el gènere, més llegit 
entre els vicentins és el de misteri 
amb un 45%, seguit de la novel·la 
històrica i també de la novel·la 
d’aventures, amb un 35%. Per 
sota d’aquests gèneres hi ha: li-
teratura romàntica (26%), esport 
i hàbits saludables (25%), ciència 
ficció (20%), humor (19%), políti-
ca i història (16%), terror (14%), 
ciència i tecnologia (14%).

La il·lustradora santfeliuenca 
Núria Feijoo -a la esquerra 
de la fotografia- va rebre 

un premi en la cinquena edició 
de la Festa de la Llança de Sant 
Jordi celebrada a Barcelona, 
a la millor coberta de llibre. 
En concret, el guardó reco-
neix la qualitat dels dibuixos 
que ha fet Feijoo per il·lustrar 
el llibre "Endevinalles per a 
tothom", escrit per Pere Martí 
i Bertrán. Es tracta d'un recull 
d'endevinalles escrites en vers 
i sobre temàtiques diverses 
adreçades a infants i adults, 
que inclouen dibuixos de Fei-
joo. La Llança de Sant Jordi és 
una iniciativa impulsada per 
Òmnium Cultural i l'Associació 
d'Editors en Llengua Catalana 
per escollir entre les novetats 
editorials de l'any els millors 
llibres de ficció i no ficció, així 
com els millors títols adreçats 
al públic infantil i juvenil i la mi-
llor coberta de llibre. L'elecció 
dels títols i autors premiats es 
fa per votació popular a través 

d'un concurs per Internet amb 
el doble objectiu de promoure 
el llibre català i la lectura.

D’altra banda, el saló de sessions 
de l'Ajuntament de Sant Feliu va 
acollir dimecres passat el lliura-
ment del 40è Premi de Poesia 
Martí Dot a la jove poetessa 
Raquel Santanera Vila pel tre-
ballTeologia Poètica d'un sol ús. 
En el decurs de l'acte, organitzat 
per la Tertúlia Literària Martí Dot 
i l'Ajuntament de Sant Feliu, ha 
tingut lloc un recital de poemes 
a càrrec de Míriam Cano, David 
Castillo i David Caño, tots ells 
membres del jurat del premi. A 
més, el poeta i escriptor Agustí 
Vilar, recentment guardonat amb 
el Premi Roc Boronat, ha fet una 
valoració dels treballs presentats.
El Premi de Poesia Martí Dot arri-
ba al seu 40è aniversari consoli-
dant-se com un dels premis per 
a poetes i poetesses joves més 
importants del panorama líric ca-
talà. L'edició d'enguany, en què 
s'han presentat cinc poemaris, 
ha destacat per la gran qualitat 
de les obres presentades. 

Ferrocarrils de la Generalitat 
de Catalunya ha presentat 
avui Turistren, el nou pro-

jecte que ha posat en marxa per 
apropar als viatgers els punts 
d’interès turístic i cultural que 
es poden visitar amb les línies 
de Ferrocarrils mitjançant la pro-
moció de diferents bitllets com-
binats. Amb aquesta iniciativa 
Ferrocarrils de la Generalitat de 
Catalunya aposta per donar va-
lor al factor lúdic i a les possibili-
tats turístiques del tren, atraient 
nous sectors de públic i estenent 
la finalitat del viatge en tren més 
enllà del seu ús diari per motius 
professionals o escolars.  

Turistren forma part del pla 
estratègic comercial que està 
duent a terme FGC amb enti-
tats i ajuntaments de la seva 
àrea d’influència, establint 
convenis i acords per tal de 
crear vincles per potenciar les 
accions informatives i de di-
fusió i la promoció de bitllets 

combinats, en una operació 
win win on totes les parts 
implicades poden obtenir as-
pectes beneficiosos. 

Amb aquest producte FGC 
engloba sota la marca Turistren 
els diferents recursos per tal 
d’atreure una nova demanda 
de clients amb nous bitllets 
combinats (viatge + visita) i 
facilitar l’accés a llocs on no 
sempre es compta amb trans-
port públic; establir acords ins-
titucionals per facilitar tarifes 
atractives i descomptes; esta-
blir acords amb operadors de 
bus per tal de facilitar l’accés al 
centres d’interès; i contemplar 
tarifes especials per a grups es-
colars i centres d’ensenyament.

L’oferta associada a Turistren, 
que s’anirà ampliant, inclou 
actualment bitllets per visitar 
indrets del Baix Llobregat com:

· museus de l’Enrajolada i el Vi-
cenç Ros de Martorell.

· espais arquitectònics i d’un 
gran valor històric com la 
Colònia Güell a Santa Coloma 
de Cervelló.

· espais de lleure com Catalun-
ya en Miniatura a Torrelles de 
Llobregat.

A més d’aquests packs combi-
nats, Turistren també ofereix als 
usuaris d’FGC diferents propos-
tes per arribar fàcilment amb el 
tren com el Museu d’Història 
de l’Hospitalet de Llobregat, el 
Mercat de Pagès a Sant Vicenç 
dels Horts, el Castell de Clara-
munt, el castell de Gelida, el 

Parc Natural de Collserola o el 
Mercantic de Sant Cugat.

L’oferta turística i de lleure d’FGC 
es completa amb les activitats 
de la divisió de Turisme i Mun-
tanya del Grup FGC que gestio-
na les destinacions turístiques 
d’alta muntanya La Molina, 
Vall de Núria, Vallter, Espot i 
Port Ainé, a més del Cremalle-
ra i funiculars de Montserrat, el 
Cremallera de Núria, el Tren del 
Ciment i el Tren dels Llacs.acords 
amb institucions i operadors de 
busos del territori, que inclouen 
el viatge amb Ferrocarrils i les vi-
sites als espais culturals.

L’assemblea oberta convo-
cada en el marc de Mou!El 
Cul!, ja ha escollit les tres 

propostes juvenils que merei-
xen ser finançades a través dels 
pressupostos participatius. Dins 
de la categoria de 14 a 17 anys, i 
en l’àmbit de l’oci alternatiu, s’ha 
decidit apostar per l’elaboració 
d’un videoclip del grup de Gra-
llioli amb el rodatge obert a la 
participació dels infants i joves 
de Molins de Rei. Es convidarà als 
infants de les diferents entitats 
de lleure del poble a participar al 
videoclip. Els joves formaran part 
de tot el procés de creació: plani-
ficació, tria de repertori, arranja-
ment de partitures, assajos, guió, 
enregistrament i postproducció.

També en la mateixa categoria 
però en l’àmbit de la cultura i la 
creació s’ha optat per la realit-
zació d’un taller de gralla baixa 
obert a tots els joves del poble. 
Consistirà en la presentació 
teòrica de l’instrument (caracte-

rístiques tècniques, possibilitats 
musicals, repertoris...) i una part 
pràctica en la qual es podrà expe-
rimentar amb l’instrument i amb 
la seva sonoritat.

Finalment, a la categoria de 18 
a 30 anys l’assemblea ha selec-
cionat la proposta de mostrar 
la creació d’un grup de música. 
D’aquesta manera, els compo-
nents del grup musical Komba’t 
faran un taller en el qual ensen-
yaran com es forma un grup de 
música, com s’han de coordinar 
els components, els avantatges 
que aporta aquell qui està a dins 
d’un conjunt musical. Tindrà una 
part teòrica i una part pràctica on 
els joves podran experimentar 
amb els instruments com bateria, 
teclats, guitarra elèctrica...

Les tres activitats tindran 
lloc entre els mesos de maig 
i desembre de 2015 i seran 
obertes a tota la població de 
Molins de Rei.

Reconeixement a les 
santfeliuenques Núria 
Feijoo i Raquel Santanera
La il·lustradora va rebre un premi en la Festa 
de la Llança de Sant Jordi, mentre que la 
poetessa guanya el 40è Premi de Poesia 
Martí Dot 2014 respectivament

El Parc Agrari acull fins desembre una 
mostra fotogràfica sobre el món del camp
L’exposició és una selecció de les 4.000 fotografies recollides en el territori

Sant Vicenç impulsarà la lectura al municipi

Els pressupostos 
participatius 2015 aposten 
per potenciar la música
L’assemblea oberta va decidir assignar els diners 
a l’elaboració d’un videoclip i a l’organització 
d’un taller de gralla baixa i un altre de com 
formar un grup musical a Molins de Rei

"Turistren" reforça l'oferta lúdica i turística 
d'FGC al Baix Llobregat
La nova marca potencia l’oferta de lleure associada a la xarxa de Ferrocarrils i dóna 
a conèixer les diferents possibilitats turístiques que ofereix el viatge amb tren 

CULTURA

L’Ajuntament fa pública una enquesta 
dels hàbits lectors del poble on el 
54,07% no llegeix mai o gairebé mai
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TECNOLOGIA

Aena està implantant la inno-
vadora tecnologia de Beacons 
que li permetrà subministrar in-

formació directa als passatgers sobre 
els seus vols, temps de pas en els fil-
tres, ofertes comercials i altres serveis 
d'interès. A més, facilitarà a les com-
panyies aèries comunicar-se amb els 
seus passatgers en temps real quan 
aquests es troben en els aeroports.

Es tracta d'un projecte pilot que Aena 
està desenvolupant en els Aeroports 
d'Adolfo Suárez Madrid-Barajas i 
Barcelona-El Prat basat en l'ús de la 
coneguda com a tecnologia Beacons 
(en castellà, balises). Els iBeacons o 

Beacons són petits dispositius que 
emeten senyals d'ona curta via Blue-
tooth que són rebudes per un dispo-
sitiu Smartphone o similar i que re-
quereixen la interacció amb una app 
instal·lada, que en tenir la seva Blue-
tooth actiu podrà rebre aquest sen-
yal, i oferir informació personalitzada.

D'aquesta forma, gràcies als disposi-
tius Beacons, Aena, les companyies 
aèries i operadors comercials poden 
subministrar informació pràctica i de 
servei als passatgers, adaptant-la al 
lloc de l'aeroport en què es trobin, 
des de la seva arribada a la instal·lació 
fins al moment d'embarcar. 

Les notificacions, enviades a través de 
l’app d'Aena, contribuiran a facilitar 
el pas del passatger per l'aeroport i 
millorar la seva experiència en ell. La 
informació que el passatger rebrà, en 
temps real, abasta des de dades sobre 
el seu vol, temps de pas en els filtres, 
documentació necessària abans de 
l'embarqui, ofertes comercials, recorda-
tori de la ubicació del seu vehicle en el 
pàrquing en el viatge de retorn, etc.

L’app d'Aena és gratuïta i és l'única 
aplicació oficial a Espanya sobre 
vols i aeroports d'Aena. Està dis-
ponible per a dispositius Android 
i iOS. La implantació d'aquesta 

tecnologia Beacons es troba en 
la fase de proves, i s'anirà am-
pliant progressivament en la resta 
d'aeroports de la xarxa d'Aena.

Alguns aeroports ja utilitzen aques-
ta tecnologia amb Heathrow, Gat-
wick, Luton, Miami, París-Xerris de 
Gaulle, Nova York, Chicago i Dallas.

L ’Associació d’Adjudicataris de 
Serveis de Platja de Castelldefels 
(AASPC) ha endegat una 

iniciativa, pionera en el sector, que 
pretén liderar la conversió de la 
platja de Castelldefels en una “smart 
beach” de referència. L’“smart beach”, 
concepte subsidiari d’“smart city”, és 
una idea de platja “intel·ligent” que 
treballa per a millorar la qualitat de 
vida dels residents i visitants, i alhora 
garanteix un desenvolupament 
sostenible de l’entorn, tot utilitzant 
les noves tecnologies.

Per a donar resposta als nous reptes 
de les ciutats costaneres del segle XXI, 
que plantegen una complexa vida 
urbana i d’oci, l’AASPC ha elaborat un 
pla bàsic per a la platja de Castellde-
fels que té com a objectiu impulsar 
l’eficiència en les seves àrees claus a 
través de la tecnologia i la hipercon-
nectivitat. Aquestes àrees són l’estalvi 

energètic, la gestió i qualitat de l’aigua, 
la freqüència del transport públic o 
la implantació d’aplicacions per a te-
lèfons mòbils per a informar del temps, 
el mar, la seguretat, el transport o els 
serveis. Segons comenta en Raúl Vidal, 
president de l’AASPC, “la iniciativa neix 
amb la voluntat de situar la platja de 
Castelldefels com a referent d’”smart 
beach” al litoral català, perquè gaudim 
d’elements prou potents per esdevenir-
ho: tenim una universitat tècnica, la 
UPC, i som veïns de Barcelona, que s’ha 
convertit en una capital mundial cap-
davantera en l’àmbit de les “smart city.”

Implicació de les 
administracions

La proposta ha estat lliurada a 
l’alcalde de Castelldefels, Manuel 
Reyes, al delegat del rector de la 
UPC del campus de Castelldefels, 
José Manuel Yúfera i al president del 
Gremi d’Hostaleria, Manuel Ángel 

Ortiz Chumillas, també contempla 
la manera d’aconseguir els objectius 
marcats. “Creiem necessari aportar 
la nostra visió empresarial de com 
s’ha de desenvolupar tot aquest 
procés, que inclou la forma de tro-
bar recursos econòmics, la neces-
sitat de col·laboració entre distin-
tes administracions, la implicació 
d’empreses del poble i de fora, el 
treball de recerca d’una universitat 
de referència mundial com la UPC o 
la conscienciació de la ciutadania”, 
remarca en Vidal.

En Raúl Vidal, que a més d’empresari 
i emprenedor és també llicenciat en 
Telecomunicacions per la UPC de 
Castelldefels, afegeix que “des de les 
guinguetes hem fet en els últims anys 
una labor prou important de revitalit-
zació de la platja i, en conseqüència, de 
l’economia general del poble. Però per 
a situar a Castelldefels en un lloc de pri-

vilegi en l’àmbit del turisme de qualitat, 
amb tota la generació de llocs de tre-
ball que això comportaria, hem de dur 
a terme un nou esforç que ens permeti 
d’assolir els estàndards d’innovació i 
sostenibilitat que el client actual ja de-
manda, i que cada cop exigirà més.”

Codi deontològic

Les guinguetes de la platja de Caste-
lldefels van inaugurar la temporada 
dissabte passat 28 de març. La iniciati-

va de convertir la platja en una “smart 
beach” s’inclou en la dinàmica empre-
sarial d’evolució constant dels seus 
negocis i de tenir cura de la sostenibi-
litat d’aquest entorn costaner de privi-
legi, que ha esdevingut històricament 
el motor de l’economia local. La com-
prensió d’aquesta realitat ja va portar 
a l’activa associació de guinguetes de 
Castelldefels a elaborar l’any passat, 
per primer cop a Catalunya, un codi 
deontològic del sector.

Aena implanta la innovadora tecnologia per 
a la millora del servei als passatgers
Es proporcionarà informació directa a través de la seva app sobre vols, temps de 
pas en els filtres i altres serveis d'interèsmunicipals Teatres en Xarxa

Volen convertir la platja de Castelldefels   
en una “smart beach”

C/Vistalegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS

¡Oferta!  PRIMAVERA Boutique Bely

Visita nuestra página de Facebook / Boutique Bely
Y verás las novedades que ponemos cada semana. Todos los viernes publicamos looks 
de mañana, tarde y noche. Ademas irás viendo las ofertas y descuentos antes que nadie.

Gracias por seguir confiando en BELY 
después de tantos años!!!
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Llévate 4 prendas y paga solo 3. 
Gratis la de menor importe

Puedes hacer la compra de 4 prendas 
sola o acompañada por una amiga o familiar,  

y así tener el regalo de la prenda GRATIS.

Siempre encantados de asesorarte. 
Bely: Carmen Tenorio Gómez

L’Associació d’Adjudicataris de Serveis (AASPC) promouen una 
“platja intel·ligent” apostant per la innovació i la sostenibilitat
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El Barça CBS, sotscampió de 
Catalunya Júnior Preferent 

El Barça CB Santfe-
liuenc es va haver 
de conformar amb 

el sotscampiona de Ca-
talunya Júnior Preferent 
femení després de perdre 
la final davant del Snatt’s 
Femení Sant Adrià per un 
clar 74 a 53 en un enfron-

tament que es va decidir 
en el tercer quart. A les 
semifinals va guanyar al 
Basket Almeda de Corne-
llà (62-51). Un triomf que 
li va permetre classificar-
se matemàticament per al 
Campionat d’Espanya de la 
categoria de Guadalajara.

Sant Vicenç acull el II Open 
Sènior de bowling de Catalunya

Les instal·lacions Baix 
Bowling de Sant Vicenç 
dels Horts van acollir la 

final de la segona edició de 
l’Open Sènior Bowling de 
Catalunya amb bons resul-
tats pels representants de 
les entitats baixllobregati-
nes. Una competició que 

va aplegar 31 participants 
de més de 50 anys. Els guan-
yadors van ser Fernando 
Gómez -Joventut Al-Vici- i 
Maribel Monfort -Barcelo-
na CB, en categoria abso-
luta. Javier Crespi (Seven-3 
de Sant Esteve Sesrovires) 
va ser sostcampió. 

L’Ultra Trail Barcelona aplega a 
Begues uns 2000 participants  

Al voltant dels 2000 
participants van pren-
dre part en la V Ul-

tra Trail Barcelona que es 
va celebrar a Begues. Els 
guanyadors a la modali-
tat Speed Trail Barcelona, 
una cursa de resistència 
ràpida amb un recorregut 
de 21 quilòmetres, van 
ser Luis Alberto Hernándo 
(1h,30’43’’) i Anne Cecile 
Thevenot (1h48’20’’). A  la 
Marathon Trail Barcelona, 
de 42 km i un desnivell 
positiu de 1.500 metres, 
els primers classificats 
van ser Sergio Manuel Gi-
meno (3h25’38’’) i Romy 
Mey (3h54’28’’). Sergio 
Montes (6h32’13’’), en ca-
tegoria masculina, i Judith 

Agell(9h12’00’’), en la feme-
nina, es van imposar a la 
modalitat de Long Trail Bar-
celona, de 69 km. I a l’Ultra 
Trail Barcelona, de 100 qui-
lòmetres, els guanyadors 
van ser Jessed Hernández, 
amb 9h40’37’’, i Muntsa 
Bernadet (14h29’18’’). Com 
a novetat, enguany es va 
crear la Kids Trail, una cur-
sa infantil solidària que va 
incloure recorreguts per a 
infants d’entre 5 i 15 anys. 
L’import de les inscrip-
cions es van destinar a 
l’associació Chromo 22, 
que busca fons per a la 
investigació de la neuro-
fibromatosi tipus 2, una 
malaltia que afecta ado-
lescents i joves.

CASTELLDEFELS

Castelldefels guardona als millors 
esportistes de la temporada  

Castelldefels va cele-
brar aquest passat 
divendres 24 d'abril 

la XVI Nit de l'Esport, la 
tradicional trobada de 
l'esport de la ciutat en 
què es premien els mi-
llors esportistes i equips 
de la temporada. La festa 
de l'esport local es va ce-
lebrar enguany al pavelló 
de Can Roca, amb entrada 
lliure, i va ser presentada 
per segon any consecu-
tiu per l'humorista Jor-
di LP. La vetllada, que va 
estar coorganitzada per 
l'Ajuntament i la revista 
local La Voz de Castellde-
fels, va tenir els següents 

premiats i premiades en 
l’edició d’enguany: Millor 
esportista Masculí +18 
anys (Alex Cívico -Centre 
Cultural Recreatiu Cas-
telldefels-, Futbol Sala); 
Millor esportista Femení 
+18 anys (Emma Boada 
-Esportiu Castelldefels-, 
Handbol); Millor esportista 
Masculí –18 anys (Miguel 
Marin -UE Castelldefels-, 
Futbol Sala); Millor es-
portista Femení –18 anys 
(Sina López -Castelldefels 
Hockey Club-, Hoquei Her-
ba); Millor equip masculí 
sènior (Sènior A -Centre 
Cultural Recreatiu Castell-
defels-, Futbol Sala); Millor 

equip femení sènior (Equip 
Sènior K 4 -Club Piragüisme 
Castelldefels-, Piragüisme); 
Millor equip masculí cadet-
juvenil (CPC Equip Júnior K 
2 -Club Piragüisme Castell-
defels-, Piragüisme); Millor 
equip femení cadet-juvenil 
(cadet- Juvenil -FS Cybex 

Castelldefels-, Futbol Sala); 
Millor Esportista amb neces-
sitats especials (Erik Lopez 
Alonso -FS Castelldefels-, 
Futbol Sala). També es van 
concedir Mencions d’Honor 
a Pep Costa, Tibu-Ron Beach, 
Torneig de Bàsquet Rei de 
Reis, Skate4life i Cor.

SANT JOAN DESPÍ

L’esport femení santjoanenc 
assoleix un històric doble èxit

El primer equip femení de 
l’FC Levante Las Planas 
-foto- es va proclamar 

campió del grup III de la 
Segona Divisió Nacional, per 
davant de l’FC Barcelona B. 
Les baixllobregatines es van 
assolir el títol matemàtic 
després de guanyar ahir 
diumenge al camp del Vic 
per 0 a 2 i es va classificar per 
jugar la fase d’ascens. El rival 
en la primera eliminatòria 
de la fase d’ascens a Primera 
Divisió és el UD Granadilla 
Tenerife Sur, que es va 
classificar com a millor segon 
de tots els grups de Segona 
Divisió. L’anada es jugarà 

a Tenerife (17 de maig) i la 
tornada a Sant Joan Despí 
(24 de maig). El guanyador 
s’enfrontarà al vencedor de 
l’eliminatòria entre el Plaza 
Argel i el Real Betis.

Estrena i títol

Però aquesta no ha estat 
l'única bona notícia en l'àmbit 
de l'esport femení, ja que 
l'equip sènior de l'Handbol 
Sant Joan Despí es va 
proclamar campió de la Lliga 
Catalana, màxima categoria 
catalana, i jugarà la fase 
d'ascens a Divisió d'Honor 
d’Argent femenina, la segona 
categoria estatal. El club 

santjoanenc ha trencat tots 
els pronòstics en el seu primer 
any a la màxima categoria 
catalana, un gran èxit per 
un equip que la temporada 
passada jugava a Primera 

Catalana, categoria de la qual 
també va quedar campió. 
Dos títols consecutius com a 
campiones, i ara només falta 
veure si podran assolir també 
dos ascensos.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Daniel Zapata, 
doblet en el 
Nacional de dards

Va acabar segon en 
individual i primer en la 
modalitat de parelles

Uns 300 participants 
a la 13a Cursa 
Popular del Papiol

Andreu Simón i Florence 
Bertholet, guanyadors 
dels 10 Quilòmetres

El pavelló municipal de Can Roca 
va ser l’escenari de la setzena 
edició de la Nit de l’Esport

Futbol sala L'equip de futbol sala 
del CCR Castelldefels 
està fent una temporada 

històrica. Aquest cap de 
setmana es va proclamar 
campió de Lliga de la Ter-

cera Divisió Nacional i la 
pròxima temporada ju-
garà a la Segona B.

L'equip de futbol de l’FC Levante Las Planas es va proclamar campió del 
seu grup de Segona Divisió Nacional, i el d'handbol de la Lliga Catalana

Nacho Cáceres, 
segon d’Espanya 
dels 10 km

L’atleta viladecanenc 
ho va aconseguir
a Albacete

En marxa el programa “3r Temps 
Saludable” a Santa Coloma

S’ha posat en mar-
xa el programa 3r 
Temps saludable, per 

a la promoció del con-
sum de fruita i d’hàbits 
saludables entre els in-
fants i joves que practi-
quen esport al municipi. 
L’objectiu és relacionar 
el menjar saludable amb 
activitats lúdiques i es-
portives, i sensibilitzar 
els joves i les seves fa-
mílies dels beneficis que 
ens aporten les fruites, 

alhora que relacionem 
l’activitat esportiva amb 
altres hàbits saluda-
bles. Una iniciativa de 
l’Ajuntament de Santa 
Coloma de Cervelló i la 
Diputació de Barcelona, 
amb la col·laboració de 
les entitats esportives 
del municipi i del Mer-
cat Pagès de la Colònia 
Güell, i el suport del 
Consell Esportiu del Baix 
Llobregat i la Federació 
Catalana de Futbol.
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El Prat va acollir el Català de 
Pista de Patinatge de Velocitat 

Sant Esteve, seu de la Trobada 
Solidària Handbolicat 

ESPLUGUES DE LLOBREGAT / GAVÀ

Agouzal i Arnott, primers 
classificats a la Cursa Solidària 
Antonio Goody i Ana Martínez es van imposar en el 34è Cros 
Popular Casa d’Aragó que va aplegar uns 300 participants

Es va celebrar la V Cur-
sa Solidària Ciutat 
d’Esplugues-Hospital 

Sant Joan de Déu -foto-, or-
ganitzat conjuntament pel 
consistori baixllobregatí i 
el centre hospitalari. Al vol-
tant dels 1.300 participants 
van prendre part en alguna 
de les tres proves progra-
mades. Mohamed Agouzal 
es va proclamar campió a 
l’edició d’enguany en cate-
goria masculina. L’atleta del 
Montornès va fer el reco-
rregut de cinc quilòmetres 
amb un temps de 16’08’’. A 
la categoria femenina, la pri-
mera classificada va ser Lin-
da Arnott, del CM Sígueme, 
amb un registre de 21’20’’. 
L’esdeveniment d’aquest 
any encara va ser encara 
més solidari i inclusiu. En 

primer lloc, l’Ajuntament 
d’Esplugues, organitzador 
de la cursa, treballa en no-
ves accions de suport al 
programa Hospital Amic de 
l’Hospital Sant Joan de Déu, 
al qual es destinarà la re-
captació d’aquesta iniciati-
va per contribuir a millorar i 
normalitzar l’estada dels in-
fants en aquest centre. En-
tre d’altres, els guanyadors 
van rebre amb el seu trofeu 
una polsera “candela”, rea-
litzada per nens i nenes in-
gressats a l’hospital. D’altra 
banda, es va guardonar els 
nens i nenes participants 
amb discapacitats físiques, 
psíquiques o sensorials. 

Domini pratenc

Prop dels 300 participants 
es van donar cita en el 34è 

Cros Popular Casa d’Aragó 
que va transcórrer íntegra-
ment en un circuit urbà 
amb superfície d’asfalt amb 
sortida i arribada a l’Estadi 
Municipal La Bòbila. A la 
distància dels 10 quilòme-
tres, el guanyador va ser 
Antonio Godoy, del Pratenc 

AA, amb un temps de 33’20’’. 
A la femenina, la primera va 
ser Ana Martínez, del Pra-
tenc AA, amb un registre de 
41’07’’. D’altra banda, Pablo 
García (Pratenc AA, 16’32’’) 
i Mireia Suñé (FC Barcelona, 
20’22’’) va ser els vencedors 
de la prova dels 5 quilòmetres.

Més d’un centenar de 
pentatletes se citen a Sant Boi

El CN Vallirana es queda sense 
ascens a Primera Divisió

El passat dissabte 25 
d'abril, la Federació 
Catalana de Pentatló 

Modern va organitzar a les 
instal·lacions de l´Escola 
Llor la primera edició de 
l’European Cup per juvenils 
i la 21 Internacional Vila de 
Sant Boi per a les categories 

cadet, infantil, aleví, benja-
mí i prebenjamí. Un total de 
110 pentatletes de set paï-
sos, França, Itàlia, Portugal, 
Gran Bretanya, Suïssa, Suè-
cia i Espanya, van competir 
segons la seva categoria en 
les instal·lacions de Sant 
Boi de Llobregat.

L’equip femení de water-
polo del Club Natació 
Vallirana no va poder 

aconseguir pujar a la Primera 
Divisió després de perdre da-
vant de la UE Horta en la fase 
d’ascens per un clar resultat 
d’11 a 5. El conjunt dirigit per 
Marcel Garcés va ser inferior 

en tot moment a les barcelo-
nines que ho van tenir molt 
fàcil per guanyar un partit 
que van dominar des del 
principi. Cal recordar que les 
baixllobregatines van finalit-
zar a la Lliga regular en sego-
na posició de la classificació 
de Segona Divisió.

L’RCD Espanyol continua 
tenint un deute amb 
l’Ajuntament de Corne-

llà en concepte d’impostos 
municipals (IBI i IAE), que no 
paga des de fa uns quants 
anys. Una xifra que al nov-
embre ascendia a 1.400.000 
euros. A aquesta quantitat 
cal afegir també el deute 
que té també s’ha generat 
amb l’Ajuntament del Prat. 
Actualment, el procés de 
pagament passa per la Di-
putació de Barcelona, enca-
rregada que el club espor-
tiu faci efectiu la quantitat 
econòmica que encara deu.  
La nostra redacció, després de 
més de mig any des que es va 
conèixer la notícia, ha volgut 
saber com estava la situació 
actual (si l’entitat esportiva 
estava al dia de les seves obli-
gacions de pagament dels 

tributs municipals). L’LPdB 
es va posar en contacte amb 
totes les parts implicades 
(ajuntaments, la Diputació 
de Barcelona i RCD Espanyol) 
però malauradament la ma-
joria no han considerat ade-
quat aclarir un conflicte que 
està agafant una dimensió 
preocupant. Segons ha pogut 
saber LPdC, el deute es manté 
i, fins i tot, encara podria ser 
més elevat. Una situació que 
està provocant que el males-
tar ciutadà vagi en augment, 
sobretot, per la situació que 
s’ha creat pel greuge compa-
ratiu “en el pagament d’uns 
tributs que són d’obligat com-
pliment per a tothom”, segons 
expliquen diverses fons con-
sultades. I més ara que està a 
punt d’iniciar-se el període de 
pagament de l’IBI i l’IAE en els 
dos municipis de la comarca. 

Resposta del club

El que sí ha volgut parlar del 
conflicte generat entre les ad-
ministracions i el club esportiu 
ha estat l’RCD Espanyol. Una 
font autoritzada ha reconegut 
l’existència de la totalitat del 
deute i ha confirmat que “s’està 
negociant amb la Diputació de 
Barcelona un pla de pagament, 
que esperem que es tanqui al 
més aviat possible” i ha afegit 
que el club “no es nega a pagar 
i espera trobar una solució per 

poder liquidar el deute que té 
amb els ajuntaments de Cor-
nellà i El Prat.” D’altra banda, 
l’entitat també ha volgut ma-
nifestar el seu malestar tant 
amb l’Ajuntament de Corne-
llà com del Prat així com amb 
les empreses públiques cor-
nellanenques per l’important 
deute que hi ha “amb la Junta 
de Compensació. Una quan-
titat que seria més el doble 
del que actualment es deu “ 
i demana el tema no s’utilitzi 
per a fins electoralistes.

CORNELLÀ DE LLOBREGAT

L’RCD Espanyol segueix sense 
pagar els tributs municipals
La Diputació de Barcelona i els consistoris afectats guarden silenci, 
mentre que el club reconeix que manté el seu deute

La pista del poliespor-
tiu Estruch del Prat de 
Llobregat va acollir, un 

any més, el Campionat de 
Catalunya de patinatge 
de velocitat en la modali-
tat de pista. La competició 
va aplegar uns 150 pati-
nadors de les categories 

Mini fins a Sènior, i que 
van lluitar per una de les 
162 medalles que estaven 
en joc. Es van disputar 
proves contrarellotge per 
les categories infantil, ju-
venil, júnior i sènior així 
com proves en línia, de 
puntuació i d'eliminació.

El Club Handbol Sant 
Esteve Sesrovires va 
organitzar la primera 

Trobada “Solidària” Hand-
boliCat que van tenir seu 
en diferents instal·lacions 
esportives municipals de la 
localitat. La cita va ser oberta 

en següents categories: Pre-
Benjamí 2007/2008, Benjamí 
2005/2006 i Aleví 2003/2004. 
També es van celebrar uns 
partits de Minis 2009. La Tro-
bada de nivell local, comarcal i 
nacional va ser oberta equips 
de nens, nenes i mixtes.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

C/ Catalunya, 72 Local · 08840 Viladecans, Barcelona · Telf: 902 888 345 · www.ackstorm.esTe ofrecemos las mejores soluciones IT para tu proyecto on-line
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24x7
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LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT
IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 METROS DE FACHADA COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS

1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente o almacén con gran recepción y baño.

2ª planta de 107 metros con divisiones de máxima calidad, 3 despachos 
+ 1 despacho principal de dirección, + sala de reuniones, + 1 baño y un pequeño office.

Las instalaciones cuentan con suelo de terrazo en todo el piso, menos en el despacho principal y sala de reuniones de parquet. 
instalación de aire acondicionado por conductos industrial frio/calor independiente en cada planta, hilo musical independiente 
en cada estancia, instalación completa de red informática y televisión.

Información: 615 873 344    http://local.godoweb.net

LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER DESPACHO PROFESIONAL (FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES)

Despacho 1

Despacho 2

Despacho 1

Despacho 2

Despacho 3

Despacho 3

Recepción

Recepción

Sala Polivalente

Sala Polivalente

PARTICULAR URGE VENDER LOCAL EN 
ESPLUGUES DE LLOBREGAT

Acceso
 2ª planta


